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Zápisnica 

zo  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 29. 12. 2022 

 

Prítomní: Bc. Beata Berkyová, Mgr. Martina Brisudová, Boris Dreisig, Ing. Pavel Gavalec, 

Vlasta Kojnoková, Július Kulich, Mário Kurák, Ing. Miroslav Macove, Zdenko Račko, Mgr. 

Lenka Sojková, Bc. Martina Tóčiková, Anna Turoňová 

Primátor: Peter Sitor 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Vedúca oddelenie financií, daní a správy majetku mesta: Dajana Čičmancová 

Zapisovateľka: Mgr. Alena Karasová 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia  

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 

s výhľadom na roky 2024-2025  

5. Návrh programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2023, 2024, 2025 

6. Rozpočtové opatrenia 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

8. Odpredaj notebookov pre poslancov mestského zastupiteľstva 

9. Interpelácie poslancov  

10. Diskusia  

11. Záver  

1. Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor: Vážené poslankyne, vážení poslanci, pán kontrolór, vážení zamestnanci, vážení 

prítomní, dovoľte, aby som vás privítal na dnešnom zasadnutí mestského zastupiteľstva, ktoré 

bolo zvolané na základe ustanovenia § 12 ods. 1 zákona. SNR číslo 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Prosím, aby ste si v úvode zasadnutia 

poslaneckého zboru odskúšali funkčnosť svojich hlasovacích zariadení. Prezentovalo sa 11 

poslancov, tzn., resp. 12, pardon. Pán poslanec Skýpala sa ospravedlnil, ak mu to zdravie 

dovolí, tak príde, takže konštatujem, že dnešného mestského zastupiteľstva sa zúčastňuje 12 

poslancov. Preto považujem dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva za uznášaniaschopné. 

Uznesenia z dnešného zastupiteľstva sa budú prijímať elektronickou formou.  
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2. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Pán primátor: Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Mgr. Alenu Karasovú. Za 

overovateľov zápisnice určujem Ing. Miroslava Macove a pani Annu Turoňovú. Má niekto iný 

návrh? Keďže nie, dávam hlasovať. Kto je za tento návrh? Všetci prítomní za.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

Overovatelia zápisnice: 1.Ing. Miroslav Macove 

         2. Anna Turoňová  

Do návrhovej komisie odporúčam ako predsedu komisie pána poslanca Zdenka Račka, ako 

členov pani Mgr. Lenku Sojkovú a pani poslankyňu Bc. Beatu Berkyovú. Má niekto iný návrh? 

Keďže nie, dám hlasovať. Kto je za? Všetci prítomní za.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

Návrhová komisia: predseda: Zdenko Račko 

             členovia: Mgr. Lenka Sojková 

                   Bc. Beata Berkyová    
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3. Schválenie programu zasadnutia 

Pán primátor: Program dnešného mestského zastupiteľstva bol zaslaný elektronickou formou 

spolu s materiálmi, ktoré boli následne zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta 

www.poltar.sk. Program na dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva obsahuje 11 bodov. 

Má niekto niečo na doplnenie programu dnešného zastupiteľstva? Keďže nie, kto je za 

stanovený program? Všetci prítomní za.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

 

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 

2023 s výhľadom na roky 2024-2025  

Pán primátor: Takže môžeme prejsť na štvrtý bod: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra 

k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025. Poprosím pána 

kontrolóra. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ďakujem za slovo, takže predmetné odborné 

stanovisko bolo vypracované a predložené podľa § 18 ods. 1 pís. c) zákona o obecnom zriadení. 

Pri spracovaní tohto stanoviska som vychádzal z posúdenia zverejneného návrhu 

programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2023, 2024, 2025. Čo sa týka súladu so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi, tak na základe overenia náležitostí a obsahu predloženého 

návrhu rozpočtu konštatujem, že je zostavený v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Čo sa týka dodržania informačnej povinnosti 

zo strany mesta, tak návrh rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli, elektronickej úradnej 

tabuli aj na webovom sídle dňa 14. 12., to je v súlade so zákon o obecnom zriadení. Rozpočet 

na rozpočtový rok 2023 je po jeho schválení mestským zastupiteľstvom záväzný. Rozpočty na 

nasledujúce 2 rozpočtové roky sú orientačné. Čo sa týka celkovej bilancie rozpočtu, za teda 

roky 2023, 2024, 2025, ako aj za predchádzajúce roky, je uvedený na strane, v tabuľkovej 

forme, na strane 3 stanoviska. Celkový návrh rozpočtu na rok 2023 je koncipovaný ako 

vyrovnaný, kde príjmy a výdavky predstavujú sumu 9.175.022,13 EUR, kde bežný rozpočet je 

zostavený ako prebytkový, kapitálový ako schodkový a finančné operácie sú koncipované ako 

prebytkové. Na základe údajov vo vyššie uvedených tabuľkách možno konštatovať, že 

podmienky stanovené v § 10 ods. 7 zákona o rozpočtových pravidlách ústavnej samosprávy 

boli v sledovanom období v podmienkach rozpočtu mesta Poltár dodržané. V ďalšej časti 

uvádzam nejakú základnú analýzu a prehľad, čo sa týka príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu, 

kde teda poukazujem na nejaké skutočnosti, na nejaké nadhodnotenia, podhodnotenia, na 

nejaké riziká, ktoré sú teda podrobne rozpísané v tých jednotlivých častiach stanoviska. Taktiež 
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v záverečnej časti uvádzam nejaké skutočnosti, na ktoré si treba dávať do budúcnosti pozor, na 

ktoré sa treba zamerať, aj keď je pravda, že tento rozpočet bol v podstate tam toto časové 

hľadisko bolo také veľmi krátke, no a taktiež tam popisujem v príslušných častiach nejaké 

zmeny, drobné, formálne zmeny, kde sa dávali do súladu a programová časť výdavkov rozpočtu 

a podľa funkčnej klasifikácie a tieto zmeny v podstate ste už mali zapracované v rámci návrhu 

rozpočtu, ktorý vám bol zaslaný v rámci materiálov a v rámci stanoviska sú teda popísané. Na 

základe skutočností uvedených teda v tomto stanovisku odporúčam Mestskému zastupiteľstvu 

v Poltári schváliť predložený návrh rozpočtu na rok 2023 a návrh rozpočtu na roky 2024 a 2025 

vziať na vedomie. Toľko z mojej strany k tomu. Ak máte nejaké otázky. 

Pán primátor: Dobre, poprosím predsedu návrhovej komisie. Resp. diskusia, pardon, ak má 

niekto niečo k tomuto bodu. Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne za slovo pán primátor. 

Samozrejme, že rozpočet mesta Poltár je akýmsi takým základným dokumentom, ktorý mestské 

zastupiteľstvo by malo vlastne prijať a vyjadruje sa k nemu. Je potrebné povedať aj to, s akým 

rozpočtom hospodári mesto Poltár, to neodznelo od hlavného kontrolóra, je to približne 

9.000.000 EUR a to v príjmovej aj vo výdavkovej časti, čiže to je možno informácia pre ľudí 

veľmi zaujímavá a je dôležité povedať aj to, že v rozpočte mesta Poltár na budúci rok bude 

určite dostatok finančných prostriedkov, najmä, čo sa týka rezervy z minulých rokov a čo sa 

týka rezervného fondu, ktorý celý prechádza do rozpočtu budúceho roka. Rozumiem tomu, že 

bola istá časová tieseň na prípravu rozpočtu, prejavilo sa to samozrejme určitými nedostatkami 

v samotnom rozpočte, ktoré boli možno formálneho charakteru. Je ale nutné povedať, že 

výhľadové rozpočty na rok 2024 a na rok 2025 neboli prepracované, tzn., že ostali na úrovni 

predchádzajúceho schváleného rozpočtu. Oceňujem, pán hlavný kontrolór, že ty poslancov 

naozaj upozorňuješ na nedostatky v rozpočte tučným typom písma, čiže niektoré veci sme si 

mohli pozrieť priamo na základe tvojej správy. Niektoré veci som si, samozrejme, v danom 

rozpočte dohľadala. To, čo ale nepovažujem za korektné v rámci daného rozpočtu, je to, že 

rozpočet najmä čo sa týka dotácií, sa značne zmenil, alebo bude sa teda meniť na základe 

ekonomickej komisie. Prečo to hovorím? Hovorím to preto, že Všeobecne záväzné nariadenie 

mesta o dotáciách presne definuje, akým spôsobom je potrebné postupovať pri stanovovaní 

výšky dotácií u jednotlivých subjektov, ktoré o dotácie požiadali. V preklade to jednoducho 

znamená to, že tí, ktorí si pozreli rozpočet, tak videli tam dotácie v inej výške, v akej budú 

nakoniec navrhované, tzn., že toto považujem za problém a ďalší problém, ktorý si ty 

nespomenul vo svojej správe a mohol si to spomenúť, je termín na predkladanie námietok do 

tohto rozpočtu, tzn., že predpokladáme, že námietky do rozpočtu sa v zmysle zákona o obecnom 

zriadení mali predkladať do desiatich dní odo dňa zverejneného rozpočtu, tzn. od toho 

štrnásteho, kedy bol rozpočet predložený, do dvadsiateho štvrtého. Mňa teda zaujímajú 2 veci 

a tvoj názor na tieto veci, keďže si hlavným kontrolórom mesta a to je, či bol dodržaný zákon, 

resp. Všeobecne záväzné nariadenie o dotáciách v rámci pripravovaného rozpočtu a či boli 

správne vyhodnotené námietky, ktoré vlastne boli k rozpočtu dané. Poviem príklad, ak si 

niektoré občianske združenie, ako napr. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov pozrelo 

v návrhu rozpočtu, že je tam 1.000 EUR a následne bude suma znížená, nemohli relevantne 

reagovať svojou námietkou na takúto situáciu v rozpočte. Takže 2 veci z mojej strany, jedno je 

porušenie Všeobecne záväzného nariadenia o dotáciách, kde jednoznačne, kde sa definuje, že 

relevantnou komisiou je dotačná komisia a materiál mal byť predložený na mestské 

zastupiteľstvo a druhá vec sú námietky, či teda vieš o týchto podaných námietkach a o procese 

ich vyhodnocovania. Ďakujem pekne za slovo. 
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Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Dobre, čo sa týka tam tej celkovej sumy, tú 

celkovú sumu som tam spomínal zo začiatku pri príjmoch a výdavkoch, čo sa týka spomenutia, 

to v stanovisku, toto stanovisko bolo vypracované dňa, v tom čase, keď bolo zaslané, teda sa 

mi zdá, že materiály sa zasielali dvadsiateho druhého sa mi vidí, dvadsiateho druhého asi 

zasielali mestskému zastupiteľstvu alebo dvadsiateho tretieho, čiže niektoré veci sa samozrejme 

do toho zapracovať nedali. Čo sa týka týchto námietok, zákon hovorí o tom, že lehota je 

najmenej 10 dní, čiže tá lehota môže byť aj dlhšia s tým, že je tam druhá vec, že námietky musia 

byť vyhodnotené 3 dni pred. V tom návrhu rozpočtu nebolo uvedené, dokedy je stanovená 

lehota na námietky s tým, že v podstate tá lehota pripadala na štedrý deň. Hej, čiže ono sa to 

vyskytlo, vyšlo to celé takto vyšlo proste celé, ako to vyšlo, to vyšlo zle. Čo sa týka porušenia 

VZN, áno ja to priamo aj uvádzam v stanovisku, že v podstate tam aj vo VZN je stanovené aj 

zaužívaný postup bol taký, že predtým ako sa schvaľoval rozpočet, prešlo sa schvaľovalo ešte 

priamo tie sumy, ktoré boli navrhované dotačnou komisiou, čiže dotačná komisia navrhla tie 

sumy s tým, že zastupiteľstvo ich potom schvaľovalo, či už v tej navrhovanej sume alebo v inej 

sume. V tomto prípade to však nenastalo, čiže situácia je, aká je. Čo tam bolo ďalej ešte 

povedané, to som povedal, to som povedal. No, ako sa k tomu staviam, no hovorím, že je to 

špecifická situácia, lebo to vyšlo tak, ako to vyšlo, že nám do toho vstúpili sviatky, že sme to 

museli riešiť dvadsiateho deviateho, ale ako, pokiaľ to mestské zastupiteľstvo sa s tými 

pripomienkami stotožní. Za mňa, čo mám k tomu povedať? Takisto viete tak, takisto je to tak, 

že keby aj, keby išlo aj o to, tak, čo sa týka, keby aj tá pripomienka bola v tej lehote, ktorá bola 

a bola by povedzme v posledné dni lehoty, kedy bol stanovený, tak už aj, tak ten prijímateľ 

nemá šancu reagovať, čiže ono je to celé také, také dopletené a vyplynulo to z toho, do akého 

štádia sa to dostalo. 

Pán primátor: Faktickú má pani Brisudová 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Čiže, vráťme sa späť, moja otázka znela jasne, či 

bolo porušené Všeobecne záväzné nariadenie o dotáciách pri tvorbe rozpočtu samotného a 

ďalšia vec sa týkala pripomienok, či boli pripomienky vyhodnotené správne a či boli v zmysle 

zákona o obecnom zriadení zaslané poslancom mestského zastupiteľstva včas, pretože ak boli 

porušené zákonné podmienky, ktoré sú pri schvaľovaní rozpočtu dané v samotnom rozpočte, či 

môžeme pristúpiť k hlasovaniu o rozpočte.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ako som povedal, čo sa týka porušenia VZN, 

tam nebolo dodržané to, že to nebolo predtým schválené mestským zastupiteľstvom, aj keď je 

to v tom VZN napísané, tak zvláštne, ale zaužívaný postup bol, že sa to schvaľuje mestským 

zastupiteľstvom predtým. Otázne je, či to bolo možné stihnúť, nakoľko mestské zastupiteľstvo 

bolo 15. 12. a zmeny a v podstate rozpočet bol zverejnený 14. 12. hej, čiže to bola tiež taká 

situácia ako bola, čo sa týka námietok, námietky, pripomienky, lebo to sú pripomienky, sú tam 

2 podmienky, kde je stanovené, že lehota je minimálne 10 dní s tým, že tá lehota stanovená 

nebola, čiže k tomuto sa vyjadriť, neviem, dokedy mal stanovený predkladateľ pripomienky, 

termín na pripomienky a, čo sa týka je tam druhá lehota, áno 3 dni vopred. Ja tiež neviem, kedy 

tie pripomienky presne oficiálne prišli.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Včera. Už vieš, pán hlavný kontrolór, včera prišli 

pripomienky. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ktoré teraz konkrétne? 
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Vyhodnotenie pripomienok poslancov 

mestského zastupiteľstva. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: No, 3 dni vopred bol, zase bol druhý sviatok 

vianočný. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ako je to v zákone o obecnom zriadení? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: 3 dni vopred.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Tak. Len aby sme povedali tak, ako to je, čiže v 

zákone o obecnom zriadení je 3 dni vopred vyhodnotené pripomienky, my sme síce 

pripomienky nejaké vyhodnotené dostali, neboli tam však všetky, nebolo napísané, ktoré budú 

zaradené do rozpočtu, ktoré sú akceptované, ktoré akceptované nie sú. Rozumiem, ale tomu, že 

ty si sa tomuto nevenoval, čiže keď bude... 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ale ja som sa tomu nevenoval preto, lebo 

stanovisko bolo vypracované k 21.12., ja v stanovisku vypracovaného návrhu rozpočtu 

zverejneného, toto čo sa už stalo potom, to je druhá vec, hej? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Čiže, nenechal si ma dopovedať, môžeme sa 

tomuto venovať priamo pri schvaľovaní rozpočtu. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Čiže to je iný bod, čo sa... 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: O tom áno, o tom, akým spôsobom boli 

vyhodnotené pripomienky, kto ich vyhodnocoval a kto, ktorá komisia dávala návrh na zmenu 

rozpočtu v prípade dotácií. Podľa mňa to bola nerelevantná komisia, ale samozrejme 

predpokladám, že pán predseda tejto komisie sa nám k tomu vyjadrí a má už pripravené aj 

odôvodnenie. Ďakujem pekne.  

Pán primátor: Pán viceprimátor Gavalec.  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ďakujem. Ekonomická komisia zasadala dňa 27. 12., 

v podstate my sme dávali pripomienky k návrhu k rozpočtu, ktoré ste dostali mailom. Jedná sa, 

ako si aj spomínala, o zmenu dotácií pre kluby. Nebudem to čítať, v podstate tie dotácie ostali 

v takej výške, v akej boli v predchádzajúcom období. Upravovalo sa to, väčšinou sa tam 

ponižovalo. Neviem, mám to prečítať všetko alebo? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Určite, aj podľa mňa ľudia ani nevedia, keďže to 

nebol ako materiál predložený, aké dotácie ste schválili a o koľko žiadali, budeme sa detailne 

venovať tým dotáciám.  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Dobre, tak ideme konkrétne od začiatku. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ak môžem, to je už priamo k tomu 

rozpočtovému bodu, nie k tomuto bodu, to by bolo dobré potom poriešiť v ďalšom bode.  

Pán primátor: To budeme v ďalšom bode riešiť. 
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Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Tak sa vyjadrím v ďalšom bode. 

Pán primátor: Dobre, má ešte niekto niečo k odbornému stanovisku hlavného kontrolóra? 

Keďže nie, poprosím predsedu návrhovej komisie. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: Odborné 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 s výhľadom na 

roky 2024 a 2025 berie na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra návrhu rozpočtu 

mesta Poltár na rok 2023 s výhľadom na roky 2024, 2025.  

Pán primátor: Dávam hlasovať, kto je za prednesený návrh? Za deviati, zdržali sa traja.  

UZNESENIE č. 66/2022  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2023 s 

výhľadom na roky 2024-2025. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Vlasta Kojnoková 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Anna Turoňová    

 

Zdržali sa: 

Mgr. Martina Brisudová Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková  

 

5. Návrh programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2023, 2024, 2025 

Pán primátor: Bod číslo 5: Návrh programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2023, 2024, 

2025. V podstate sa to už načalo v bode 4. Máme tu 4 pripomienky, ktoré nie sú zakomponované 

v tom skutočnom stave o rozpočte, chcel som navrhnúť, aby sme jednotlivo dali hlasovať o 

týchto pripomienkach, ale keďže tu zazneli tieto informácie, nie je problém, môžeme dať 

hlasovať o skutočnom stave, aký máte, aký visel v rámci zákona rozpočet a môžeme sa s tým 

zaoberať v januári, s tými zmenami, s tými pripomienkami, čiže nevidím problém ani v jednej 

forme ani v druhej, ak je s tým problém, že tie pripomienky nebudeme teraz riešiť, tak potom 

riešme ten rozpočet, ktorý je daný a vrátime sa potom k nemu na ďalšom zastupiteľstve, takže 

otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani poslankyňa Brisudová.  
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja som si myslela pán viceprimátor, že zaujmeš 

svoje stanovisko, pretože pred malou chvíľou si povedal že to vysvetlíš v diskusii, čiže vrátime 

sa späť. Vrátime sa k dotačnému systému. Dotačný systém je zadefinovaný vo Všeobecne 

záväznom nariadení číslo 6 a číslo 4. Podľa tohto dotačného systému je relevantnou komisiou 

pre určovanie dotácií, dotačná komisia, nie ekonomická. Tak, ako sa ekonomická komisia 

zaoberala poskytovaním dotácií, sa pokojne môže zaoberať ktorákoľvek iná komisia, ktorú 

mestské zastupiteľstvo má. Vy ste sa teda zaoberali poskytovaním dotácií, videla som v 

predložených materiáloch, že ste tie dotácie poznižovali. Ja teda ani nerozumiem, prečo to tak 

bolo, pretože napr., poviem príklad, vyberiem si Slovenský zväz protifašistických bojovníkov. 

Požadovali 1.000 EUR a mali tam jasne napísané vo svojej žiadosti, že títo, poväčšine ľudia v 

seniorskom veku, chcú absolvovať cestu do Osvienčimu. Máme dvoch ľudí, ktorí sú už tak 

starí, že boli účastníkmi odboja. Toto sa im vlastne neschválilo, pretože práve ekonomická 

komisia posunula alebo znížila hodnotu z 1.000 EUR na 400 EUR. Poďme ďalej, vy ste znížili, 

ako ekonomická komisia, vo svojom návrhu iba o 100 EUR napr. dotáciu, ktorá sa týkala 

Jednoty dôchodcov Slovenska, čo nášmu mestu urobí 100 EUR, keby to týmto dôchodcom bolo 

poskytnuté? Poďme ďalej, futbal. Futbalu sa rovnako znížila dotácia. Ja môžem povedať, že 

poltársky futbal sa dostal takmer na špičku vo svojej kategórii s tým, že je tam mnoho družstiev, 

predovšetkým detí, ktorým sa naozaj tí tréneri vynikajúco venujú, nevynímajúc z toho 

prípravku. Znížené. A takto by som mohla pokračovať, čiže ak dovolíš, ja veľmi rada poviem 

správny postup, mala sa tomu venovať dotačná komisia, ktorej predsedom je Boris Dreisig, 

spokojne na predchádzajúcom mestskom zastupiteľstve sa mohla dotačná komisia predtým 

zísť, dať sem nový návrh, informovať všetkých poslancov o predkladaných žiadostiach a 

následne to dať do rozpočtu. Ďalšou možnosťou bolo, aby v rámci daného rozpočtu bola 

schválená iba 1 suma, celková, a následne by došlo k rozdeleniu finančných prostriedkov pre 

jednotlivé kluby. Čo sa týka vyhodnocovania pripomienok, tie patria priamo k rozpočtu pán 

primátor, nedajú sa o mesiac už vyhodnocovať, majú byť vyhodnotené tak, ako určuje zákon o 

obecnom zriadení, tzn. majú byť vyhodnotené: poradové číslo, kto podal pripomienku, 

odôvodnenie, prečo bola prijatá alebo nebola prijatá do rozpočtu. Nič také, s výnimkou jednej 

pripomienky pani vedúcej ekonomického oddelenia, sme nenašli. Dokonca tam vidím 

pripomienku technických služieb, ktorí žiadali o navýšenie rozpočtu, bola doručená 

dvadsiateho prvého myslím dvanásty, teda v desaťdňovej lehote, tou sa zrejme ekonomická 

komisia ani nezaoberala. Takže toto sú veci, ktoré súvisia veľmi úzko s rozpočtom, aj s tým, 

aby sa dalo o rozpočte hlasovať, ak nie sú dodržané formálne náležitosti rozpočtu, je možné, že 

k rozpočtu zaujme stanovisko prokurátor upozornením alebo protestom a následne súd a 

samotné uznesenie, ktoré by mohlo byť prijaté, môže byť zrušené, tzn., že samotný rozpočet a 

jeho prijatie bude neplatné, preto som naozaj bola veľmi znepokojená, keď som si pozrela 

šlendriánske vyjadrenie ekonomickej komisie, ktorá sa za prvé dotáciami mohla zaoberať len 

okrajovo a za druhé samotné vyhodnotenie pripomienok z pera ekonomickej komisie 

považujem za neprofesionálne, takže toľko k tomu a to, že pripomienky mali byť zaslané 3 dni 

vopred poslancom mestského zastupiteľstva, je zákonná podmienka, tzn., že je priamo 

vyjadrená v zákone o obecnom zriadení, ktorý je potrebné si jednoducho naštudovať. Rovnako, 

vzťahujú sa na to rovnaké podmienky ako pri prijímaní všeobecne záväzných nariadení pre 

mesto, takže toľko k rozpočtu. K samotnému rozpočtu ako takému môžem mať drobné 

formálne pripomienky, ale mám veľké, veľké výhrady voči tomu, akým spôsobom sa pristúpilo 

k rozpočtu, akým spôsobom sa pristúpilo k tomu, že ako sa to ušilo a ako neprofesionálne sa 

pristúpilo v tomto zmysle k poslaneckému zboru. Ďakujem pekne za slovo. 

Pán primátor: Pán viceprimátor Gavalec. 
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Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Takisto ako ekonomická komisia, komisia aj dotačná 

má iba odporúčací charakter, aby som vysvetlil, prečo sa niektoré položky ponižovali, prečo 

ostávali tie isté, napr. ako si spomenula, protifašistickí bojovníci, tam sme sa dohodli, oni sa 

stretávajú v jednoizbovom byte, tak isto aj jednota dôchodcov aj červený kríž a do budúcna 

uvažujeme odpustenie nájmu, resp. symbolický nájom jedno euro, takže tie prostriedky, ktoré 

ušetria na tom nájme, tak budú mať do plusu pri tejto dotácii. Vychádza to ešte viacej, ako majú 

tých požadovaných 1.000 EUR. Čo sa týka jednoty dôchodcov, takisto ako bolo v roku 2022 

predpokladaných 1.200 EUR, resp. 1.100 EUR, my sme to opravovali na takú čiastku, ktorá 

bola na rok 2022 pre všetky komisie. My sme ani nezvyšovali, ani neznižovali. Futbal, s pánom 

Skýpalom sme sa rozprávali, súhlasil s touto sumou 36.000 EUR, ktorá je navrhnutá 

36.700 EUR nemal žiadne pripomienky k tomuto. Škoda, že tu nie je, by sa vyjadril rovno on. 

Muay Thai, požadovaná dotácia bola 4.000 EUR, odsúhlasená v minulosti dotačnou komisiou 

na sumu 3.700 EUR, návrh je 3.000 EUR, takisto sme ponižovali na tú sumu, ktorá bola na rok 

2022. Takže ja nevidím problém, lebo ja nemám osobne nič proti žiadnemu klubu. V podstate 

ja som za, akurát, čo bol problém, tak tu bol problém Mestský záujmový klub Poltár, ktorému 

sme znížili dotáciu na 3.000 EUR, pretože nemáme žiadne informácie, kto je v tom klube, teda 

v tom záujmovom klube Poltár, takže do budúcna uvažujeme zavolať si predsedu tohto klubu, 

pána Urbančoka, aby nám vysvetlil a tým sa potom v budúcnosti budeme zaoberať. Neviem 

ešte, ak si mala nejaké... Čo sa týka technických služieb, ešte to mám poznámku, my sme sa na 

ekonomickej komisii aj týmto zaoberali, navrhnutá suma bola 361.000 EUR a nejaké drobné 

361.700 EUR. Navrhli sme upraviť na sumu 300.000 EUR a to z toho dôvodu, pretože sme tam 

dorovnávali pôžičkou všetky tieto podlžnosti, ktoré mali voči zdravotnej a sociálnej poisťovni, 

tým pádom na rok 2023 môžu žiadať o projekty z úradu práce, môžu aktívne využívať politiku 

zamestnanosti úradu práce a tým pádom môžu ušetriť aj mzdové prostriedky na rok 2023. 

Ďakujem, ak ešte... 

Pán primátor: Faktickú, pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No ja som začala, zobrala som si za vzor 

Slovenský zväz protifašistických bojovníkov. Zobrala som si ho preto, lebo buď sa dávajú tie 

finančné prostriedky na nejakú činnosť, o ktorej si hovoril ty pán predseda komisie, alebo sa 

dávajú na nejaký účel. Ja som hovorila, že oni chceli účel a to bol zájazd pre týchto seniorov 

do Osvienčimu. Bolo to tam napísané, čiže preto chceli o 400 EUR viac, pretože tento zájazd 

ich bude stáť okolo 1.000 EUR. Čiže keď sa už zaoberá ekonomická komisia dotáciami, čo je 

v rámci činnosti komisií jediná činnosť dotačnej komisie, tak buď ste sa mali zísť dotačná 

komisia a ekonomická spolu. Tu na tomto zastupiteľstve mal vystúpiť predseda dotačnej 

komisie, informovať všetkých poslancov o tom, aké sú podané projekty, koľko tí ľudia si 

žiadajú, koľko im je odsúhlasené a koľko im chcete znížiť, pretože nie je pravda, že ste všetkým 

znižovali, to nie je tak. Podľa tabuľky, ktorú ste poslali, ste niektorým nechali toľko, ako žiadali. 

Čiže buď povieš, že ste napr. znižovali o nejaké percentá alebo sa tu nehrajme a povedzme 

rovno, že niektorým ste znížili, niektorým ste to ponechali. Pretože, ak niekto si dá nejaký 

projekt, ako je napr. tento, že starí ľudia raz za život chcú nejakú cestu a mesto im ten autobus 

zaplatiť môže spokojne, tak ja nevidím dôvod na znižovanie dotácie. Skôr vidím problém úplne 

inde, že vy ste si tie žiadosti ani len neprečítali a pokiaľ ide o ten klub, ktorý si povedal, Mestský 

záujmový klub Poltár, ja ťa spokojne oboznámim s tým klubom. Áno, má ho pán Urbančok, ale 

povedal si, že si ich musíš zavolať, že nemáš informácie. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ale nemusím mať tú informáciu, ja ju od teba 

nepotrebujem, od teba informáciu. 
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale ja ti rada poskytnem. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja od predsedu klubu potrebujem informáciu. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ak si si ich zabudol prečítať, pretože celá tá 

činnosť toho klubu, aj to, na čo tie finančné prostriedky požadujú, je priamo uvedená v tej 

žiadosti. A toto je poslanie nie ekonomickej komisie, ale dotačnej, tzn., že tá si ich preštuduje, 

sú tam predsedovia jednotlivých komisií. Pán predseda Boris Dreisig tu vystúpi, povie, o čom 

tie žiadosti sú a následne na to bude reagovať mestské zastupiteľstvo hlasovaním. Čiže to je 

vec, ktorú som k tomu povedala. Čo sa týka vyhodnotenia pripomienok, keď ste sa už milý 

Paľko do toho pustili, tak ste to mali urobiť profesionálne, pretože to, čo ste predviedli na 

vyhodnotení pripomienok, je krajne neprofesionálne. Vyhodnotiť sa majú všetky pripomienky, 

ktoré sú doručené mestskému úradu ku dňu doručenia pripomienok. Termín na doručenie 

pripomienok má byť jednoducho oznámený pri vyvesení pripomienok, minimálny čas na to je 

10 dní, môže byť samozrejme aj viac, malo to byť vyhodnotené a tri dni pred zasadnutím 

mestského zastupiteľstva zaslané poslancom. Ak sa už do niečoho chytám, tak si to jednoducho 

pozriem a stačí si otvoriť Google, nahodiť si tam vyhodnotenie pripomienok a jednoducho ti 

vypadne toľko vyhodnotení pripomienok z jednotlivých miest a obcí, že sa stačí iba inšpirovať. 

Takže, keď už hovoríme o činnosti ekonomickej komisie, naozaj veľmi okrajovo, ste sa tým 

mali zaoberať a táto činnosť, jediná za celý rok, patrí do rúk dotačnej komisie, iba táto jedna 

činnosť a ani toto nebolo z hľadiska dotačnej komisie splnené, resp. bolo, ale ešte pánom 

Jánošíkom, s čím ste vy samozrejme nesúhlasili. Čiže ja nevidím dôvod takto, takýmto 

spôsobom, aby pracovala ekonomická komisia a keď už, tak jednoducho, ja očakávam od teba, 

že povieš, prepáčte, urobili sme to neprofesionálne, ale také niečo neodznelo. Toľko z mojej 

strany. 

Pán primátor: Aby sme to trošku ukorigovali tu. Hneď, iba chcem povedať, pani poslankyňa, 

vy dobre viete, že tam ten čas proste nepustil, išli sme náväzne, nebol schválený rozpočet starý, 

išli sme do nového rozpočtu. Kebyže máme, poviem príklad, napr. mohli sme to urýchliť, keby 

bol o 2 týždne alebo o 10 dní skôr odovzdaný úrad, dnes by sme tomu predišli, mohla by 

zasadnúť aj nová dotačná komisia atď., čiže by sme predišli týmto teraz nedorozumeniam, 

beriem aj jednu stranu, aj druhú stranu. Ďalšia vec je, prišli sviatky. Hovoríte stále o tom, že 3 

dni, v pondelok bol sviatok, boli tu Vianoce, takže ja nevidím čo sa tu točíme okolo horúcej 

kaše, všetci dobre vieme, že to nebol úmysel, ale robilo sa, čo sa mohlo, na ekonomickom 

pracovali na plné obrátky, ale jednoducho z časových dôvodov to nebolo reálne stihnúť a ja 

nevidím dôvod, stále hovoríme o tom, ekonomická komisia takisto, iba to odporučila. V 

konečnom dôsledku hlasujete vy o tom, čiže aj tie pripomienky, keby dnes išli do zastupiteľstva, 

neodsúhlasíte ich, ok, ideme ďalej, tak ja neviem, čo sa tu točíme okolo horúcej kaše. Pán 

Gavalec mal faktickú. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Iba k tým protifašistickým bojovníkom chcem uviesť. 

My sme neznižovali ten stav zo 600 EUR alebo z 500 EUR na 600 EUR, neviem, už si to presne 

nepamätám. My sme dávali takú sumu, aká bola na rok 2022. Ostala tá suma, akú mali na rok 

2022, takže tam nemajú ponížené, ako si ty vravela. Ďakujem.  

Pán primátor: Pani poslankyňa Brisudová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne, chcem zareagovať na vás pán 

primátor, vy ste mi tu rozprávali o tom, že som mala skôr odovzdať úrad? No a my, keď sme 

sa stretli oficiálne iba v mojej alebo teraz už vo vašej kancelárii, ja som vám povedala, že tieto 
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vaše vyjadrenia nie sú relevantné a viete prečo? Že ja som nedokončila ani svoje volebné 

obdobie. 10. decembra 2018 som prebrala úrad a vy ste chceli ešte pokračovať v mojom, veď 

ste aj vlastne dokončili moje volebné obdobie. To je málo pán primátor? Že som vám skôr 

odovzdala úrad, ako som mala? Málo? 

Pán primátor: Nastali tieto veci teraz. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No tak potom vám poviem riešenie, veľmi rada. 

Pán primátor to, že ste naháňali ekonomické oddelenie a že tento rozpočet pripravovala pani 

Čičmancová v období, keď ja som bola primátorka, je jedna vec. Ten rozpočet, nie veľmi 

odlišný od toho, ktorý bol predtým, sú tam všetky tie projekty, ktoré vlastne, na ktoré boli 

získané finančné prostriedky v prechádzajúcom volebnom období. Vy nemusíte vôbec naháňať 

ekonomické oddelenie, nič sa nestane, keby bolo klasicky, keby bol uplynul klasický čas na 

námietky a tie námietky, darmo vy hovoríte dnes o námietkach, vy ste ich mali vyhodnotiť. 

Keď nie ekonomická komisia...  

Pán primátor: Ja? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, vy. Vy ste zodpovedný. Vy ste zodpovedný 

za vyhodnotenie pripomienok. Máte pravdu, nie ekonomická komisia, ale keď ste sa už do toho 

zapojili vy, tak áno, primátor mesta zodpovedá za chod mesta, aj za vyhodnotenie pripomienok. 

Toto je vaša práca, vy si to máte skontrolovať, akým spôsobom to vy urobíte, či to urobíte vy 

osobne alebo to urobí váš pracovník, to už nechávam na vaše zváženie. Do toho mňa nič nie je, 

čiže asi toľko k tomu. Takže k odovzdaniu úradu o 2 týždne skôr, tak hádam má uplynúť nejaké 

volebné obdobie, ktoré som si ja skrátila ešte pán primátor, vy o tom dobre viete, lebo som vám 

to povedala, a vy vôbec nemusíte tak naťahovať čas a tak tlačiť na ekonomické oddelenie, že 

jednoducho musia pripravovať tento rozpočet v časovej tiesni. Kľudne mohlo ubehnúť 15 dní 

začiatkom roka 2023 a mohol sa rozpočet schváliť, máte na to hlasy, máte na to všetko, robíte 

bezpochyby chyby, ktoré robiť nemusíte. 

Pán primátor: Neviem, kde som spomínal, že naháňam ekonomické oddelenie. Ja som hovoril, 

že robili na plné obrátky, takže asi ste prepočuli, alebo ste počuli inak, ako ste vy chceli a ďalšia 

vec je hovorím o tom, že nič také fatálne sa nestalo, čiže ak je problém, je problém v tom... 

Prosím? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Len sa porušil zákon o obecnom zriadení a 

Všeobecne záväzné nariadenie o dotáciách.  

Pán primátor: Neporušil sa žiadny zákon.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Pán primátor, chcete, aby som vám to našla?  

Pán primátor: Nech sa páči potom, po zastupiteľstve, si to môžeme prejsť, teraz nebudeme 

zahlcovať zastupiteľstvo tým. Ja som povedal, máme tu 4 pripomienky, ktoré sa môžu 

jednotlivo odhlasovať, keď je s tým problém, máme riešenie, budeme taký rozpočet, ako visel 

bez pripomienok, ktorý je v skutkovom stave, dáme hlasovať k nemu. A je to vyriešené. Čiže 

nehovorte o tom, že ja som mal niečo naháňať alebo niekoho naháňať, boli sviatky, chceli sme, 

aby sme šli do nového roka s tým, že bude schválený nový rozpočet, takže nehľadajme v tom 

nejaké skryté záujmy. Pán poslanec Gavalec. 
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Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja iba nerozumiem, ako si si ty pani kolegyňa skrátila 

o 2 týždne volebné obdobie. 

Pán primátor: To nerozumiem ani ja, ale...  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Keďže deň konania volieb vyhlasuje predseda 

Národnej rady a nie ty. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, 10. 12. som sa stala primátorkou, volebné 

obdobie trvá koľko? 4 roky. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Áno, čiže prečo si si ty skrátila volebné obdobie o 2 

týždne?  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Lebo tvoj otec mi neskoro odovzdal úrad, preto 

Paľko.  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: A nie do tridsiatich dní podľa zákona tak, ako malo 

byť? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ešte raz, tvoj otec mi neskoro odovzdal úrad, na 

posledný deň. Preto došlo k tomuto. Ja som nemala žiaden problém. Ale môžeme sa venovať 

aj predchádzajúcemu obdobiu. 

Pán primátor: Dobre, ale to nie je predmetom dnešného zastupiteľstva, takže to neriešme. Ja 

hovorím, keby bola vôľa, mohlo sa to aj inak urobiť. Neurobilo sa, tak to ani nerozoberajme 

ďalej. Dobre má niekto niečo k tomuto? Pani poslankyňa Tóčiková.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem za slovo. Ja by som len chcela 

poznamenať, že nič by sa nebolo stalo, keby mesto prešlo normálne v januári do rozpočtového 

provizória. Pani primátorka, minulé vedenie vlastne, fungovali takto celý rok a keby sme 

nechali všetko vykvasiť, ako by malo byť, tak ľudovo povedané, dodržal by sa vlastne zákon 

všeobecne záväzného nariadenia, čo sa týka dotácií a mohli sme sa kľudne piateho alebo po 

piatom ten týždeň, po troch kráľoch, by sme sa mohli kľudne zísť a mohol byť dodržaný 

kompletne celý postup a zbytočne sme nemuseli tlačiť na pílu. To je prvá vec a už keď mám 

takto slovo, minulé zastupiteľstvo som sa niečo opýtala, povedal si, že je to také, že nie je to 

úprimné z mojej strany, vrátim sa k tomu ešte raz, čo sa týka tých dotácií. Ja nie som stotožnená 

s tým, že Muay Thai má dostať dotáciu. Nie preto, že by si si ju nezaslúži ako klub, ale zdá sa 

mi trošku nekorektné, keď primátor podpíše sám sebe, svojmu klubu, dotáciu. To iba akože tak 

na okraj, ak to zákon dovoľuje, je to v poriadku, ale v rámci tej takej korektnosti, ja by som to 

osobne neurobila.  

Pán primátor: V čom vidíš tú nekorektnosť mi povedz.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Je to taký stret záujmov tak, tak úprimne povedané. 

Pán primátor: Ale hlasovanie máte v rukách vy. Bolo to tak 10 rokov, takže nevidela si v tom 

problém, teraz vidíš problém v čom? Tie peniaze nie sú používané pre mňa, ale pre tých členov, 

čiže ak chceš, aby sa zaťažili finančne tí rodičia tých detí, tak v poriadku treba to formulovať 

takto a nie, že je tam nejaký stret záujmu, lebo to, či to podpíšem ja alebo niekto iný, ako 
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prípadne iný štatutár klubu, nemení nič na tom, že tie peniaze budú na funkčnosť klubu a pre 

tie deti, pre tú mládež, takže neviem, v čom vidíš nekorektnosť. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Môžem? 

Pán primátor: Nech sa páči. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: V tom vidím tú nekorektnosť, že ty sám sebe 

podpíšeš. Ty budeš podpisovať a sám sebe si podpíšeš, čiže tu vôbec teraz nemusíme hrať niečo, 

že nedoprajeme deťom alebo niečo. Sú 2 možnosti tak, ako si povedal, mohol si dať nejakého 

druhého štatutára a hneď by to bolo v očiach ľudu korektnejšie alebo prípadne, by si mohol tie 

peniaze venovať sám zo svojho navýšeného platu, ale vôbec tu nehrajme niečo na city, že ja 

nechcem dopriať deťom, hej? To si vyprosím. Ja som len povedala také moje odporúčanie, že 

mne sa to nezdá korektné a za minulé roky nebol problém, dotácie sa ti schvaľovali, ale nebol 

si v pozícii primátora mesta, čiže ja toto hovorím len na margo toho, že mne sa to nezdá také 

akože úplne kóšer, že je to také, že sám sebe si podpíšeš papier. Mali sme tu takú jednu kauzu, 

bohužiaľ, bolo to nezákonné, vtedy pán riaditeľ musel opustiť svoju funkciu, nebudem sa ja k 

tomu teraz vracať. Je toto podľa zákona správne, ale mne sa to nezdá, z takého morálneho 

hľadiska, že je to čestné. Takže ešte raz poprosím nehrať to na to, že nedoprajem deťom, ja 

deťom doprajem a mohol si to urobiť tak, že mohol byť konateľom niekto druhý v tej 

spoločnosti. 

Pán primátor: To nie je konateľ, to nie je eseročka, to je občianske združenie. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Mohol byť štatutár niekto druhý pardon, že som 

použila zlý výraz na predstaviteľa toho združenia alebo si naozaj mohol peniaze venovať zo 

svojho platu. Ďakujem pekne. 

Pán primátor: Takto, aby bolo jasno. Thajský box je prvý šport v histórii Poltára, ktorého 

zakladateľ som výlučne ja. Ja som založil ten klub, ja som ho nezdedil, ja som ho sem priniesol 

a som hrdý na to, že 12 rokov tu funguje tento klub, som štatutár od začiatku. Zo zákonnej 

podoby môžem byť štatutárom tohto klubu. Je to občianske združenie a ja nevidím dôvod, ani 

1 človek v Poltári ma nezastavil s tým, že by videl problém v tom, že teraz ja som primátor a 

zároveň štatutár klubu a stále tie peniaze, ktoré budú nejakým spôsobom získané pre tento klub, 

budú používané naďalej na tú činnosť, ktorá sa robila, nič sa nemení. Nikdy som si nenárokoval 

na plat alebo na odmenu trénera a pod. Vidíš v tom problém ty, lebo ty si prvý človek aj 

posledný zatiaľ, ktorý má s tým problém, poslanci hlasujú o tom, či môže mať toto združenie 

tú dotáciu. Dokonca navrhnutá bola 4.000 EUR, ja som sám povedal nie. Poďme podľa toho 

stavu, ako bolo schválené v predchádzajúcom období, resp. na rok 2022 čoho som sa vzdal, 

čiže ak ty chceš tu operovať na city u niekoho naopak ty, že ja sa mám vzdať v prospech môjho 

platu. Ja sa v prospech môjho platu, či som bol primátor, či som nebol primátor, vždy som sa 

nejakej čiastky vzdával pre prospech nejakých iných činností, takže toto nie je potrebné, aby si 

tu viedla túto komunikáciu na zastupiteľstve. Potrebné je ale vedieť, že nič sa nemení, keď si 

to aj podpíšem ja ako štatutár klubu, resp. ja ako primátor, pretože stále sú tie peniaze využívané 

na účel pre iných, nie pre mňa, takže ak ty si zakladáš na tom, aby som ja to niekomu prenechal 

túto pozíciu štatutára, pre mňa je to srdcová záležitosť, čo možnože ty nevieš pochopiť, pretože 

si nikdy také združenie neviedla. Ja som hrdý na to, že som to založil, že to vediem a že to stále 

toľké roky funguje, lebo myslím si, že je to najdlhšie fungujúci klub pod taktovkou jednej osoby 

v Poltári, ktorý ho založil, ktorý ho nezdedil, ale založil a vedie, takže tieto takéto narážky by 

som si odpustil na tvojom mieste a nehľadal v tom nejaké skryté úmysly, ďakujem. A myslím 
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si, že ani nemá zmysel sa tu točiť okolo toho, aby sme teraz hrali pingpong, že či ja som štatutár, 

či by som mal byť, či nemal, zákonná podoba mi to dovoľuje. Mám to prebraté s tímom 

právnikov, takže toto by som absolútne neriešil, pretože to nie je tvoja osobná záležitosť, ani 

pracovná. Bude to tvoj pohľad na vec, tú ti neberiem, ale nemiešaj do toho skupinu ľudí, že 

ľudia to vnímajú tak, lebo vnímaš to ty tak. Ďakujem, faktickú má pani poslankyňa Tóčíková.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Iba som chcela povedať, že poslanec má právo 

vyjadriť sa. 

Pán primátor: Áno, to máš. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Necháš ma dohovoriť? Ďakujem. Poslanec má 

právo, a preto bol volený a má právo vyjadriť sa k tomu, aké má pocity, čo sa týka hlavne, čo 

sa týka rozpočtu mesta. Ďalej by som sa ešte chcela vrátiť k tomu, že prečo, keď už máme túto 

tému uzavrieť z tejto strany, aj keď ja si myslím, že tiež podľa mňa aj fitness centrum je tvoja 

srdcová záležitosť a tiež ho nemôžeš viesť ako primátor, ale nejdeme to už ďalej rozvíjať. Ja sa 

chcem vrátiť k tomu, že prečo sme takto tlačili na tento rozpočet a prečo sme nemohli ísť 

normálne, že vojdeme do rozpočtového provizória v novom roku a v kľude by sme si začiatkom 

roka schválili rozpočet podľa, kde by boli vlastne zapracované aj jednotlivé pripomienky. 

Ďakujem pekne. 

Pán primátor: To ti neberiem, to je v poriadku, mohlo sa ísť, urobilo sa to takto z dôvodu toho, 

čo som povedal, chceli sme, aby sme išli s čistým štítom do nového roka to, že teraz tu 1 rok 

bolo provizórium, neznamená, že musíme ísť do provizória aj v budúcom roku, všetko sa dá 

upravovať rozpočtovými opatreniami, takže ja nevidím žiadny problém v tom, že sa tu krútime 

okolo niečoho, ak si niekto myslí, že bol porušený zákon, nech sa páči, máme tu jedincov, ktorí 

sú zdatní v podávaní trestných oznámení alebo podobných oznámení, takže pokojne a ja nemám 

o tom vedomosť, že by sme porušili zákon a už vôbec nie vedome a ak má niekto, tak nech sa 

páči. Pani, poslankyňa Brisudová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja chcem nadviazať na pani poslankyňu 

Tóčíkovú a teda na Carnage, keď ste to už rozviedli pán primátor, pretože ako tak vy nahrávate 

mi na smeč, chcem vám povedať, že pani poslankyňa sa môže vyjadriť. Je to jej vec, pretože tu 

rozhodujeme o verejných financiách, nie o vašich. Vy ako štatutár občianskeho združenia ste 

požiadali mesto Poltár o určitú sumu, o vyššiu ako hovoríte teraz, čiže ak je tam pre Muay Thai 

4.000 EUR tak 4.000 EUR, tak ste žiadali o 4.000 EUR. Mám materiály ekonomickej komisie, 

ak je tam chyba, čítam nesprávne, takže je tu Muay Thai požadovaná dotácia 4.000 EUR. 

Pomýli ste sa Paľko?  

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Požadovaná 4.000 EUR, schválená 3.000 EUR.  

Pán primátor: Na môj podnet na môj.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja hovorím o požadovanej. Lebo vy ste hovorili 

o tom, že 3. Nie, vy ste si žiadali 4.000 EUR pre Muai Thai Carnage Club. Pri podávaní žiadosti 

o dotáciu. Správne je to? Zrejme áno. Čiže, poslanec mestského zastupiteľstva má plné právo 

počúvať alebo požiadať o vysvetlenie, pokiaľ sa jedná o verejné financie. V tomto prípade vaše 

združenie žiada o verejné financie a poslanec na to, aby sa mohol správne rozhodnúť v 

hlasovaní, musí mať všetky relevantné informácie o tom, ako to má byť. Tu, na tejto pôde som 

nepočula nič, že by mal niečo voči trénovaniu detí, ale počula som na prvom zasadnutí 
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mestského zastupiteľstva pána zástupcu, pána Gavalca, ktorý keď vám navrhoval zvyšovanie 

platu, povedal nasledovné, že vy budete, ja to parafrázujem, nie tak, ako to bolo doteraz 

primátorom 24 hodín. Kedykoľvek sa môžu na vás ľudia obrátiť, čiže sa chcem opýtať, kedy 

sa budete stíhať venovať tomuto občianskemu združeniu, keď návrh platu bol zdôvodnený 

práve tým, že budete jednoducho 24 hodín k dispozícii občanom mesta. Nie ako to bolo 

predtým, takže toto sú moje také základné otázky, ktoré sa týkali Carnage, mohli sme si to 

odpustiť, ale tým, že sa táto diskusia nabaľuje, môžeme sa teda k tomu aj vyjadrovať a pýtať 

sa. Ďakujem pekne za slovo. 

Pán primátor: Ďakujem, takže iba v krátkosti odpoviem, áno, požiadavka bola 4.000 EUR 

tých 4.000 EUR bola požiadavka ešte pod taktovkou, keď ste viedli vy Mestský úrad v Poltári 

a bolo to z veľmi prostého dôvodu, ako sa stalo aj predposledne, kedy sme ako združenie 

žiadali, tuším 2.500 EUR a na váš podnet bol odsúhlasený z dotačnej komisie príspevok pre 

naše združenie 200 EUR. Vtedy som bol aj na zastupiteľstve. Potom, ako som mal výstup na 

zastupiteľstve, bolo z 200 EUR 2.000 EUR, čiže teraz som urobil krok taký, áno, podám vyššiu 

sumu, tzn. 4.000 EUR s tým, že mi bola dotačnou komisiou schválených 3.700 EUR a na to 

som následne povedal predsedovi ekonomickej komisie, že ani 3.700 EUR, ale budem rád, keď 

ostane 3.000 EUR ako bolo v poslednom roku, resp. v tomto, v ktorom som sa toho vzdal, takže 

je to z toho dôvodu, ako som teraz povedal. Verím tomu, že ste správne pochopili moje slová a 

prečo sme vtedy dostali 200 EUR, keď sme mali jedny z najlepších výsledkov v meste v rámci 

športovcov, to už je vo vašej hlave, prečo je to tak, prečo tomu tak bolo, to nebudem ani riešiť 

a, čo sa týka 24 hodín denne primátor, áno, čiže v podstate vy ste pochopili tak, že ak mám 24 

hodín denne primátor, takže by som nemal ani spať, vlastne by som mal ísť 24 hodín nonstop 

aj bez spánku. Ja si myslím, že všetci sme ľudia, tzn., že aj ja som človek a potrebujem nejakú 

činnosť, kde si viem vybiť tú negatívnu energiu alebo resp. načerpať tú pozitívnu a ja nevidím 

problém v tom, že na tréningu by som zodvihol telefón a keby bolo niečo potrebné, náležité, 

tak nemám problém sa zodvihnúť a z tréningu ísť a riešiť tieto veci. Čiže na telefóne som 24 

hodín denne a netreba si to mýliť s tým, že 24 hodín mám fungovať na baterky a že si ich počas 

dňa ešte nabíjam, aby som mohol mať otvorené oči aj v noci, čiže myslím si, že absolútne 

normálna vec, že každý má nejaký koníček, pre mňa je koníček šport. Neviem, aký máte 

koníček, vy, viem toľko, že vy ste boli tu tiež primátorka, dá sa to zrátať na jednej ruke, koľko 

hodín ste tu trávili denne, resp. koľko dní v týždni ste tu boli, aby sme boli presne, aby som 

nehovoril o hodinách, takže do tohto by som ani nezachádzal na zastupiteľstve, lebo riešime 

rozpočet a neriešme osobné nejaké pohľady alebo nepohľady, ktoré tu narážate. Ja si stojím za 

tým, že to, že ja vediem ten klub, že som viedol a že mám rád šport, pre mňa je to nabíjačka 

energie, takže stále mám telefón pri sebe, takže áno, pani poslankyňa, neviem, ako ste fungovali 

vy, resp. viem, ale ja fungujem na inej báze. Nemám problém byť nápomocný občanom 

kedykoľvek. Samozrejme, pokiaľ vyhodnotím, že sa jedná o nejakú nemiestnu komunikáciu, 

nemiestne nejaké záležitosti, tak samozrejme, že selektujem v tomto, takže asi toľko k tomu. 

Stačí táto odpoveď? A, čo sa týka fitka, aj to je na živnosť. Samozrejme, že zákon nepovoľuje 

podnikateľskú činnosť primátorovi, tzn., že ani ja neobchádzam zákon. Ja živnosť nemám už, 

takže fitko funguje ďalej, to som veľmi rád, že sa to uchovalo, samozrejme všetko v rámci 

zákona, ako zákon ukazuje, povoľuje, takže živnosť nemám. A štatutár klubu zo zákona môžem 

byť. Vyriešené. Pán poslanec Gavalec. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: To nerozumiem, prečo tu polhodinu zhruba.  

Pán primátor: Neviem. Pri rozpočte. 
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Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Carnage Club, ako asi tretíkrát opakujem, skoro všetky 

tieto kluby a zväzy žiadali vyššie dotácie a tie dotácie ostali na úrovni roku 2022. Ďakujem.  

Pán primátor: Pani poslankyňa Brisudová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No, takže pán primátor, vráťme sa k tomu, čo ste 

hovorili, vy ste hovorili o tom, že potrebujete si tú negatívnu energiu niekde vybiť, no tú 

negatívnu energiu potom ako v práci sa na vás nabaľuje, keď sa jej potrebujete zbaviť potom 

športom, lebo zrejme sa venujete dostatok času svojej práci primátorovaniu a ešte by som sa 

vrátila k rozhodovaniu o dotáciách. Je vám zrejme známe, že rozhodovaniu o dotáciách sa 

nevenuje primátor, ale poslanci mestského zastupiteľstva, čiže keď vy poviete, že ja som vám 

navrhla 200 EUR, tak je to úplne nerelevantné, pretože o návrhu na dotácie rozhoduje dotačná 

komisia a schvaľuje to mestské zastupiteľstvo. Primátor do tohto nemôže vstupovať, nemá na 

to kompetenciu. To len k tomu a ešte sa chcem opýtať jednu vec. Viete, ja vám poviem takto, 

keď sa dávajú žiadosti o dotácie, tak sa nemá pýtať viacej, ako vy hovoríte. Má sa pýtať toľko, 

koľko ten klub potrebuje. Vy ste nepotrebovali 4.000 EUR ani 3.700 EUR? Ale napr. niektorí 

z tých klubov tie peniaze potrebovali, to nefunguje Paľko tak, pán viceprimátor, že dajú sa 

financie na úroveň budúceho roka. Má sa vychádzať z konkrétnych žiadostí a z potreby týchto 

žiadateľov, ak ste si preštudovali žiadosti, museli ste predsa vedieť, na čo tie kluby tie financie 

potrebujú a ďalšia vec, vy dobre viete, že všetko išlo hore, že minimálne 2 percentá z rozpočtu 

z podielových daní z dane z fyzických osôb, môže mesto dať na dotácie. Kľudne to môže byť 

aj viac a aj ste to navrhli na vyššiu, ale na vyššiu sumu, ale vy ste sa nezaoberali konkrétnymi 

požiadavkami klubov. Vy ste to jednoducho dali na tú úroveň, aká bola v minulom roku, ale 

takto sa to nerobí, o tomto som celý čas hovorila. Ďakujem pekne za slovo. 

Pán primátor: Dobre, neotáčajme karty. Ja hovorím o tom, že aj tých 4.000 EUR by sme vedeli 

plnohodnotne minúť pre klub, ale samozrejme, urobil som tam nejaký ústupok aj ja kvôli tomu, 

že vy ste boli osobne na dotačnej komisii, kde ste dali tento návrh, samozrejme nie na mestskom 

zastupiteľstve, lebo to nebol váš spôsob, že verejne sa ukazovať v podobných situáciách, ale 

jednoducho bolo to na váš podnet, takže si tu neťahajme medové motúziky popod nos a 

nebudem ďalej riešiť túto tému. Povedal som aj 4.000 EUR by sme vedeli plnohodnotne minúť, 

ale jednoducho bolo schválenie 3.700 EUR s tým, že som povedal 3.000 EUR stačí, aby sa 

nestalo to, keďže to bolo ešte pod vaším vedením, ako sa stalo predposledne, že sa odsúhlasilo 

z 2.000 EUR 200 EUR, resp. z 2.500 EUR 200 EUR, keby som neprišiel na zastupiteľstvo, tak 

musia na to doplácať rodičia detí, to je celé. Takže, nehľadajme v tom nič skryté, lebo zbytočne 

sa budeme tu točiť okolo toho. Pani poslankyňa Tóčíková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem pekne za slovo, iba by som chcela ešte 

reagovať k tomu, aby si sa zdržal, prosím ťa takých vyjadrení o tom, že pani primátorka trávila 

málo času, ona citovala len to, čím vlastne pán viceprimátor odôvodňoval zvýšenie tvojho platu, 

to znamená, že budeš 24 hodín. Hneď občan, ktorý tebe je asi tvoj kamarát, písal, že ti písal o 

jedenástej v noci, že si mu nezodvihol, to iba chcem odľahčiť situáciu, ale zároveň chcem 

odľahčiť aj to, že pani primátorka možnože bola naozaj mimo v Bratislave v Národnej rade, ale 

zároveň sám vieš, že sa aj popísalo na Facebooku, kde to všetci čítame, tiež občan, ktorý nie je 

naklonený pani primátorke, že pani primátorka robí do noci, dosť do hlbokej noci a že tým 

pádom ešte to bolo určené na to, že páli elektriku za mestské peniaze, že prečo tak dlho robí, 

prečo nešetrí, čiže na margo toho by som chcela povedať, pani primátorka, možnože tvárila 

menej času, čo sa týka dní, ako si ty povedal, v úrade, ale kompenzovala to tu, že keď už bola 

v úrade, tak jej pracovná doba nebola o tretej, nezhasínali sa svetlá o tretej, ako to je inokedy.  
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Pán primátor: Ani teraz sa tomu nedeje tak. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: V poriadku, to hovoríš ty, ja hovorím to, že tu sa 

svietilo naozaj aj do jedenástej v noci. Ďakujem pekne, iba to, som chcela, aby si sa trošku aj 

ty zdržal, predsa treba si aj overovať fakty, kým sa niečo pustí vonku. Ďakujem pekne. 

Pán primátor: Ešte sa inak ani raz nestalo, že by som z mestského úradu odišiel o tretej a to, 

že tu bola pani primátorka bývala do večera, to nie je riešenie pre občanov, lebo teraz za 3 

týždne, mám to od ľudí hej, ako si ty spomínala aj ľudí. Tu sú konkrétni ľudia, ktorí povedali, 

za 4 roky sa sem nevedeli dostať, lebo to, že pani primátorka bola v zamknutom mestskom 

úrade o ôsmej večer, nie je riešenie pre občanov, ktorí potrebujú prísť počas dňa, resp. do tretej, 

do štvrtej poobedia sem na mestský úrad, takže sme stále pri tom. To, že ona bola cez deň 

niekde inde, je jej problém, ale ľudia chcú riešiť problémy svoje a hľadať riešenia počas dňa a 

nie večer vyklopkávať odspodu na vchodové dvere, takže toľko z mojej strany, ale stále sme 

pri rozpočte, takže toto si nechajme do diskusie, ak máte niekto niečo podobného charakteru. 

Neviem ako, ak máme sa zase točiť okolo týchto vecí, nechajme si ich do diskusie, poprosím 

vás a riešme ten rozpočet a v diskusii nemám problém, opýtajte sa pokojne. Dobre, pán poslanec 

Gavalec, ak je niečo k rozpočtu. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja som chcel iba k tým protifašistickým bojovníkom. 

Ja osobne som bol na tej schôdzi, osobne som sa dohodol s pánom Iždinským, že ten nájom na 

rok 2023 bude odpustený, tým pádom sa dorovná do tej výšky, ako to bolo, ale verím, že sa 

pohneme už dopredu a pristúpime k hlasovaniu, lebo stále sa točíme dookola. 

Pán primátor: Nech sa páči. Pani poslankyňa. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja sa chcem opýtať pána viceprimátora, že 

odkedy môže mesto niečo odpúšťať, od kedy môže byť odpustený nájom, on to určite ako 

ekonóm vie. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ako sa poslanci rozhodnú. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: To nie je pravda, ale treba si to naštudovať. No a 

teraz sa budeme venovať vám pán primátor, ako ste mi povedali, treba to zacitovať, či sa môže 

porušovať zákon, či bol porušený. Ja nebudem za vami behať po zastupiteľstve. Ja vám to 

prečítam rovno tu, takže vyhodnotenie pripomienok uskutoční navrhovateľ príslušnou 

komisiou, ak je zriadená. Vyhodnotenie, obsahuje stručný obsah pripomienky, údaje o tom kto 

predložil pripomienku, ktorým pripomienkam sa vyhovelo alebo nevyhovelo a z akých 

dôvodov. Pokračujeme. Vyhodnotenie pripomienok sa musí predložiť poslancom v písomnej 

forme najmenej 3 dni pred rokovaním mestského zastupiteľstva o tomto návrhu. Takže, toto 

máme pán primátor už zo zákona, ja sa vás chcem len opýtať, či je možné hlasovať o niečom, 

kde bol porušený zákon. Aby sme to mali čierne na bielom. 

Pán primátor: Pani vedúca pani Čičmancová, máte aj vy niečo k tomuto, aby sme ozrejmili, 

lebo... 

Pani Dajana Čičmancová: Ten rozpočet sa robil, ako spomínal pán primátor, narýchlo robil 

sa tam rok 2022, 2023 bol vyvesený tesne pred sviatkami od dvadsiateho druhého. Pripomienky 

mi prišli, boli určené do, ako pani Brisudová hovorí, 10 dní, takže do dvadsiateho štvrtého prišla 

jedine 1 pripomienka z toho mestského podniku služieb, s ktorou sme to prediskutovali aj na 
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ekonomickej komisii a ostatné pripomienky prišli, dá sa povedať, tento týždeň po sviatkoch. 

Takže, nebolo by sa to stihlo vlastne riadne pripomienkovať tie 3 dni pred zastupiteľstvom. 

Dali sa len takto tie pripomienky, buď zoberiete na vedomie alebo nezoberiete. Skorej sa to 

akože, aj keby sa to riadne dalo, to nebudú tie 3 dni pred zastupiteľstvom. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: V tomto prípade nikto nehovorí nič na 

ekonomické oddelenie, pretože vy ste robili, čo ste mohli. Problém, je v tom, že ten rozpočet 

sa nemusel schvaľovať, takto narýchlo, mali by ste dostatok času, kedy bolo vstúpilo mesto 

povedzme do rozpočtového provizória, prvých 15 dní v budúcom roku, mohli sme sa vyhnúť 

tomu, že bol porušený zákon, takže toto je vec, o ktorej tu teraz hovoríme a pán primátor 

prepáčte, ja som nikdy nezanedbávala toto mesto. Ja som pre toto mesto urobila dosť a vy 

budete mať koniec svojho volebného obdobia, aby ste svoju činnosť zhodnotili. Prosím, venujte 

sa svojej činnosti, pretože jej máte naozaj dosť, takže toľko k tomu a nevenujte sa iným, 

môžeme mať korektné vzťahy ale dobre vidíte, že keď nejakú tému otvoríte, my sa jej spokojne 

budeme venovať. To je všetko z mojej strany, ďakujem pekne. 

Pán primátor: Máte niečo k tomu?  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: No ja neviem, čo k tomu povedať. Akože veci 

sú tak ako sú, s tým, že áno, to vyhodnotenie pripomienok sa malo spraviť tým spôsobom. 

Otázne je to, že tým pádom pripomienky, ktoré prišli po tej desaťdňovej lehote, lebo reálne by 

sa potom nestihla lehota trojdňová sú irelevantné tým pádom hej, čiže bavíme sa tu o jednej 

pripomienke od technických služieb, ktorá prišla v lehote asi, že? S tým, že je to celé o tom, že 

to nevyhodnotil predkladateľ, resp. spracovateľ návrhu. Kde teda stačilo napísať, že je 

neakceptované z nejakého dôvodu, ale otázne je to, že či nevyhodnotenie jednej pripomienky 

v súlade so zákonom je dôvodom na neschválenie rozpočtu alebo k tomu sa ja vyjadriť neviem. 

Ako mne to príde také už, že viete, no fungovali sme tu, tu roky rokúce sa tu fungovalo, lebo 

pomaly sa to všetko dáva do poriadku a neviem, no neviem čo k tomu viacej povedať, lebo 

bavíme sa tu, reálne sa tu bavíme o jednej pripomienke. Tie ďalšie nemuseli byť predložené, 

lebo reálne neboli v súlade so zákonom. Neboli teda predložené v tej lehote a tak v takej lehote, 

aby mohli byť predtým predložené poslancom, čiže sa tu bavíme reálne o jednej pripomienke. 

Ale, či je to dôvod na neschválenie rozpočtu alebo napadnutie rozpočtu, tak to neviem teda. To 

si netrúfam povedať ani. Lebo reálne je to o tom. Ale zase na druhej strane akože tiež, to by 

vám vedela povedať pani Čičmancová zrejme bližšie, že neviem, či je v záujme, že či je to len 

tak ísť do rozpočtového provizória, že zase si ideme do rozpočtového provizória na pár dní. Ale 

k tomu, čo to všetko obnáša. Takže asi tak. 

Pán primátor: Pani Čičmancová, nech sa páči. 

Pani Dajana Čičmancová: Už ako viete už v roku 2022 bolo rozpočtovému provizórium. Bolo 

celý rok, hoci sa dá ten rozpočet schváliť aj v priebehu roka, akože nemuselo sa ísť aj v roku 

2023 celý rok do provizória, ale vieme, že aké boli s tým problémy, hlavne školy a školské 

zariadenia. A vlastne dotácie. Takže zase by s tým mali problémy hlavne školy a školské 

zariadenia, s financiami. 

Pán primátor: Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Takto, nikto nehovorí o tom, že do rozpočtového 

provizória by sme mali ísť počas celého roka, to čo sa stalo v minulom roku, keď som bola 

primátorkou, pretože celý rok byť v rozpočtovom provizóriu je ponechanie primátora a vedenie 
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mesta, v tých najhorších podmienkach. Poslanci to veľmi dobre vedeli, preto to robili a preto 

chápem aj súčasného primátora, že v rozpočtovom provizóriu byť nechcel, ja tomu rozumiem. 

Ja som tu povedala jednoznačne, že ekonomické oddelenie robilo, čo mohlo, ale nie je žiadny 

problém, keby ten rozpočet bol povedzme prijatý v prvej polovici januára 2023. Vy by ste mohli 

úplne kompletne pracovať, mohli by ste komfortne vyhodnotiť pripomienky a tým pádom 15 

dní podľa mňa nie je taký problém, pretože tie školy by dostali jednu dvanástinu. Prípadne ten 

rozpočet mohol byť aj skôr, tak aby to, čo hovorila pani vedúca, sa naozaj tých škôl nedotklo. 

Ja nehovorím, že rozpočet nemá byť prijatý, ja iba hovorím, že má byť prijatý zákonným 

spôsobom a má byť prijatý tak, aby jednoducho všetky tie relevantné pripomienky boli v tom 

rozpočte zapracované a aby sme mohli povedať, že sme ho prijali zákonným spôsobom. Na to, 

aby bol dodržiavaný zákon na mestskom zastupiteľstve, má bdieť hlavný kontrolór, som o tom 

presvedčená. Nemal by tu rozprávať o tom, ako sme tu fungovali predtým, ako sa to robilo, ako 

sa to bude robiť, má sa to robiť jednoznačne zákonne. A preto, ja práve od hlavného kontrolóra 

očakávam, že túto zákonnosť na zasadnutí mestského zastupiteľstva bude obhajovať v prvom 

rade a nebudeme tu bagatelizovať veci, ktoré sú pre prijatie rozpočtu naozaj veľmi dôležité, aj 

keď z formálneho hľadiska teda neboli dodržané. Toto je problém a myslím si, pán primátor, 

že ty by si mal jednoznačne stáť na strane zákonnosti a to, čo som tu ja vyčitovala ako 

poslankyňa mestského zastupiteľstva, si mal pán kontrolór vysypať z rukáva. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák:  Čo som mal vysypať z rukáva?  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Nie bagatelizovať tieto veci. Ty si povedal, že 

nevieš, či je to zákonné. Jasné, že je to nezákonné, veď som to tu prečítala. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ale ja hovorím, že či je toto dôvod na napadnutie 

rozpočtu. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No veď, ale si hlavný kontrolór, očakávame od 

teba, že odborne budeš zastrešovať mestské zastupiteľstvo svojimi radami. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Dobre pani poslankyňa. Ja si napríklad 

spomínam minulý rok tiež, že nejakým spôsobom sa tam tiež robili zmeny. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: K bodu pán hlavný kontrolór. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Už stačí, ja by som už povedal, že naozaj stačí.  

Pán primátor: Pani poslankyňa, nechajte vypočuť pána kontrolóra, spýtali ste sa ho, tak mu 

nevstupujte mu do reči. Už začal hovoriť, takže nevstupujte mu do toho.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Nie, ja súhlasím s tým, že to je tak ako to je, 

akurát hovorím, že nie som si istý, či je toto dôvod na to, nesprávne vyhodnotenie pripomienky, 

či je dôvod na to, aby sa nepristúpilo k rozpočtu, resp. sa následne navrhol, čiže, resp. sa naspäť 

napadol. 

Pán primátor: Má niekto ešte niečo k tomuto bodu? Dobre, takže tie pripomienky teda 

nebudeme riešiť. Povedzte si aj vy, aby to nebolo o mne, že tu boli nejaké pripomienky, aj pani 

poslankyňa Tóčíková mala pripomienku. Tu by som sa chcel hneď zastaviť, že to nie je 

pripomienka, to je iba písané slovo, pretože si nepoužila, o akú sumu sa ti jedná, z akej kolónky 

chceš zobrať tie peniaze, dala si, že treba riešiť dom služieb, treba vymeniť okná, treba urobiť 
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fasádu. Ja som za, ale myslím si, že tu máme ďaleko horšie havarijné stavy, ako je Krištáľ, 

strecha tečie, poliklinika tečie strecha, kúpalisko tečie strecha a znehodnocuje sa nám majetok, 

čiže myslím si, že aj tie okná aj tá fasáda ešte počká, keďže som spomenul tento stav, aký tu je, 

ale do budúcna ťa poprosím, treba to poslať v takej forme, aby tam bola už vyčíslená nejaká 

suma konkrétna akú máš, akú si predstavuješ a hlavne odkiaľ tú sumu by si si predstavovala 

zobrať. Nech sa páči. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Dala som pripomienku, tak ako si sám povedal na 

minulom zastupiteľstve, prešiel si si všetky budovy v meste a skonštatoval si, že ktoré sú, v 

akom havarijnom stave podľa mňa to, čo sa robí v dome služieb je havarijný stav, lepila sa tam 

strecha, lenže strechu treba na komplet urobiť, nový strešný plášť. Takisto je tam vlhkosť 

odspodu, zišlo by sa to buď podpíliť alebo nejakým spôsobom sanovať, bolo by tam dobre dať 

nové kúrenie, pretože vieme, že energie veľmi stúpli, čo sa týka aj vykurovania, to kúrenie je 

zastarané. Na to, aby som ja rozpočet od brucha nie som povinná ako poslanec, na to máme 

stavebné oddelenie. Nevrátila som sa k tejto pripomienke, preto, pretože mi prvýkrát neodišiel 

mail a keď som ho posielala, posielala som ho, ako hovoríte už po funuse, odišiel mi 

dvadsiateho siedmeho, pretože som zabudla odkliknúť. Priznám sa, svoju pripomienku skorej, 

aby bolo to ešte v stanovenej lehote do tých desiatich dní a 3 dni vlastne pred zastupiteľstvom, 

preto sa vrátim ešte raz, na to, aby ste vy našli finančné prostriedky ste vy, máte tu ekonomické 

oddelenie na to, aby ste určili výšku opravy a rozpočet, čo všetko treba urobiť, máte stavebné 

oddelenie, nie je to povinnosťou poslanca. Ďakujem veľmi pekne. 

Pán primátor: To máš pravdu, nie je to povinnosťou poslanca, ale ty si dala konkrétnu 

pripomienku do rozpočtu, či sme tam mali napísať kolónku poslankyňa Tóčiková si žiada 

vymeniť okná a urobiť fasádu na dome služieb bez nejakej sumy. Tieto veci treba dávať 

dopredu, včas treba, ako si spomínala na stavebnom oddelení to veľmi radi urobia zamestnanci, 

ale má to nejaký proces, čiže nereálne by bolo a ešte, keď ako si povedala si to dala po funuse, 

to teraz riešiť v tomto rozpočte. Dobre, ešte poslankyňa Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Preto sa ešte raz vrátim, preto som sa ani neozvala 

s touto svojou pripomienkou a ani som ju nedala na svetlo sveta pred kamery, pretože som si 

uvedomila naozaj to, že nebola dodržaná lehota do ktorej mala byť podaná, ale chcela som 

zároveň, som to odklikla z toho dôvodu, aby to išlo na vedomie, pretože v rezervnom fonde 

nám ostalo dosť veľa finančných prostriedkov, či už z predošlého roka, keď sme boli v 

rozpočtovom provizóriu a z predošlého roka ďalšieho tak, bola by som veľmi rada, aby mesto 

zobralo na vedomie túto vedomosť, že aj dom služieb je mestský majetok a tak isto sa máme 

starať o mestský majetok všetok a nie len Krištáľ, telocvičňu, polikliniku a neviem ešte, ktoré 

pán primátor, ja sa rozprávam s tebou.  

Pán primátor: Ja počúvam. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Nevypadáš tak. Bola by som rada, keby si bral na 

vedomie aj to, že aj toto je náš mestský majetok a bolo by dobré sa začať zaoberať naozaj touto 

budovou, pretože je to, že je to ukážková budova starej časti mesta. Každý, ktorý takto vchádza 

do starej časti mesta, prvé, čo vidí, tak vidí túto schátralú budovu, preto sa priznám, áno odklikla 

som to aj napriek tomu, že som si bola vedomá toho, že tam ten termín už nespĺňam, ale bola 

by som rada, keby ste naozaj zobrali na vedomie, že je to havarijný stav a zaradili túto 

rekonštrukciu do rozpočtu keď budete robiť, rezervný fond keď budete deliť. Ďakujem veľmi 

pekne. 
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Pán primátor: Ďakujem pán poslanec Gavalec. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Aby sme sa pohli dopredu. Ja navrhujem, aby sme 

predišli nejakému stavu protestu prokurátora, neviem akým trestným oznámeniam, navrhujem 

rozpočet taký, ako je zverejnený bez pripomienok. Okrem pripomienky, ktorá bola v tej 

zákonnej lehote od technických služieb. Takže tak, aby sa ten pôvodný návrh schválil, aby sme 

predišli neschváleniu rozpočtu. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ale môžem? Toto hovorí teraz poslankyňa 

Brisudová, že my musíme, keby bola, ale nie 1 pripomienka, nie je tak kontrolór? Aj tú musíme, 

či bude 1 alebo 10 dní musíme zapracovať a tým porušujeme zákon, že nereagujeme na tú 

pripomienku. Nejde o to, že my teraz prijmeme rozpočet bez pripomienky. Tu práveže na to 

apeluje, že tým sa porušuje všeobecne záväzné nariadenie, a to môže viesť k tomu, že nám to 

prokurátor môže zrušiť toto rozhodnutie. Nemám pravdu? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Fakt je ten, že tá pripomienka mala byť 

vyhodnotená 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková:  O tom je celá táto debata, ak môžem do toho vstúpiť.  

Pán primátor: Áno a na začiatku som hovoril, že máme 2 tieto možnosti, nemuseli sme sa 

okolo toho trištvrte hodinu rozprávať, mohli sme hneď povedať, že ideme bez pripomienok, 

takže ak nemá nikto nič ďalej k tomuto bodu. Dobre, má ešte niekto niečo? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ja by som chcela iba technicky povedať pán 

primátor, nejde obraz a nejde mikrofón, takže keby ste toto vedeli vyriešiť. 

Pán primátor: Nech sa páči. Tu je pán Kaličiak. Viete to vyriešiť?  

Ing. Štefan Kaličiak: Momentálne ide zvuk. 

Pán primátor: Aj s prenosom je problém? 

Ing. Štefan Kaličiak: Zvuk ale ide, tak jedine ak by sa urobila prestávka, tak môžeme dať do 

poriadku aj obraz, ale zvuk ide. 

Pán primátor: Dobre, ste za to, aby bola prestávka, aby sme upravili. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Nemôže byť pán primátor prestávka, musíte dať 

hlasovať o bode. 

Pán primátor: Dobre pani poslankyňa Brisudová. Ďakujem, že ste ma upozornili na tento fakt, 

takže poprosím predsedu návrhovej komisie. No ideme do toho rozpočtu. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ale môže sa stať, keď sa to napadne, tak... 

Pán primátor: Takže ešte predtým poprosím, aby sa vyjadril k tomu pán kontrolór.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: No otázne je, to, ako si to... Fakt je ten, že 

problém, tento jeden problém tam je, hej, že tá pripomienka nebola vyhodnotená tak, ako mala 
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byť v zmysle zákona. Hej, čiže nebola, buď bola neakceptovaná alebo akceptovaná zo strany 

spracovateľa. Bola to pripomienka, ktorá bola v lehote, čiže teoreticky tam problém vzniknúť 

môže, čiže teraz je otázne to, že či sa schváli rozpočet a pôjde sa do toho, že to môže byť 

napadnuté alebo sa ten rozpočet v podstate zverejní znova a dobre.  

Pán primátor: Prečo sa vlastne s touto pripomienkou nezaoberalo, pani Čičmancová? 

Pani Dajana Čičmancová: Tak sa to vtedy riešilo aj na ekonomickej komisii, že teda sa im to 

odpustí s tým, ako povedal pán Gavalec, že sa im teraz doplácalo 80.000 EUR a že v priebehu 

roka sa podľa situácií navýši im dotácia podľa ich potrieb. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Napriek tomu sa to vyhodnotiť malo. Ja tomu 

rozumiem, čo hovoríte, ale vyhodnotená mala byť, pán viceprimátor. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec:  My sme ju vyhodnocovali.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: A kde? Ale nemáte tú pripomienku v materiáli. 

Kde to je? Tak mi to poď ukázať, kde je vyhodnotená. Jaj ale to, že si ju ty vyhodnotil na 

komisii, to je jedna vec, ale mala byť 3 dni pred zastupiteľstvom zaslaná poslancom. 

Pán primátor: Dobre, pani poslankyňa Brisudová, trošku ma mrzí, že keď ste vedeli o týchto 

nedopatreniach, ako sa tu nazvali, že ste neinformovali povedzme v dobrom ekonomické 

oddelenie, ste takisto poslankyňa, takže ste mohli povedať, že sa vám to nezdá. V poriadku, ak 

v tom vidíme nejaký problém, riešenie je zase na to. Môžeme tento rozpočet dnes vypustiť. 

Môžeme to riešiť v januári aj s danými pripomienkami, ktoré budú oficiálne zakomponované, 

čas, nám už nebude v tom brániť, bude po sviatkoch, nevidím ani v tom problém. Je to na vás, 

aby sme predišli zbytočným tu nejakým nedorozumeniam, prípadne rozhodnutiam, ktoré by 

sme potom chceli vrátiť späť, ešte stále je možné všetko meniť takže, máme tu 4 tie 

pripomienky, resp. 3, takže ja navrhujem, aby sme sa rozpočtom zaoberali najbližšie 

zastupiteľstvo. Bez ohľadu na to, čo tu padlo, čo nepadlo, ja si stojím za tým, že mali sme, resp. 

ekonomické oddelenie malo dobrý úmysel. Chceli to stihnúť, jednoducho boli sviatky, časovo 

to nevychádzalo v pondelok bol sviatok, čiže bolo nemožné 3 dni predtým tieto veci riešiť, 

takže všetko je o vôli, vôľa tu nie je, takže môj návrh je, aby sme do najbližšieho zastupiteľstva 

riešili rozpočet. Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne za slovo, takže pán primátor, vy 

ste ma aj minulé mestské zastupiteľstvo, keď som tu nebola, aj súčasné mestské zastupiteľstvo, 

ma vyzývate, aby som vám zatelefonovala, aby som sa informovala, aby som chodila, takýto 

spôsob. Pán primátor, poslanec je vo výkone svojho poslaneckého mandátu absolútne 

nezávislý, to je prvá vec. Ja som dala svoju požiadavku prostredníctvom, myslím že pani 

Tóčiková povedala, že chcem pracovať v ekonomickej komisii, kde by som to bola pokojne 

povedala bez kamier, ale pán viceprimátor Gavalec povedal, že ma tam nechce, ako poslanca, 

ktorý získal určitý mandát od ľudí, práve preto využívam pôdu mestského zastupiteľstva, 

pretože je to jediná možnosť, ako sa ako poslankyňa vyjadriť môžem, čiže, ako som sa k tomu 

mala vyjadriť, ako som mala ísť na ekonomické oddelenie, keď ste len včera zaslali materiál? 

Veď my sme nemali tri dni na to, aby sme sa oboznámili s pripomienkami. My sme na to mali 

jeden večer, čiže to je, to je 1 vec. Ďalšia vec je, pán primátor, nemôžte sťahovať bod z 

rokovania počas toho keď sa o ňom rokuje, musíte to urobiť na začiatku mestského 

zastupiteľstva vy ako predkladateľ. Takže toľko k tomu. 
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Pán primátor: Takže vám odporúčam neschváliť tento bod programu. Odporúčam, nie kážem, 

takže poprosím predsedu návrhovej komisie. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: Návrh 

programového rozpočtu Poltár na roky 2023, 2024, 2025 berie na vedomie viacročný rozpočet 

mesta Poltár na roky 2024 a 2025 vrátane programov a podprogramov podľa príloh. To je jedno 

hlasovanie. Prvé hlasovanie bude berie na vedomie a potom bude druhé. 

Pán primátor: Kto je za? Kto je za je najskôr. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale vy ste ako odporúčali? 

Pán primátor: Ja som odporúčal, aby sa neschválil. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Rozumiem, tak budeme vás akceptovať. 

Pán primátor: Ja vám to odporúčam, urobte ako myslíte. Za štyria, proti štyria, zdržali sa 

štyria. Návrh neprešiel.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  4 

Proti:  4 

Zdržali sa:  4 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh nebol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Anna Turoňová 

 

Proti: 
Mgr. Martina Brisudová Vlasta Kojnoková Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková 

 

Zdržali sa: 

Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko 

Pán poslanec Zdenko Račko: Druhá časť, Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: Návrh 

programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2023, 2024, 2025 schvaľuje rozpočet mesta Poltár 

na rok 2023 vrátane programov podprogramov podľa príloh a to v členení podľa tabuľky. 

Pán primátor: Kto je za prednesený návrh? Za dvaja, proti traja, zdržali sa šiesti. Neprešlo.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  2 

Proti:  3 

Zdržali sa:  6 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 



25 
 

Návrh nebol schválený. 

Za: 

Boris Dreisig Anna Turoňová   

 

Proti: 
Vlasta Kojnoková Ing. Miroslav Macove Bc. Martina Tóčiková  

 

Zdržali sa: 
Beata Berkyová Ing. Pavel Gavalec Július Kulich Mário Kurák 

Zdenko Račko Mgr. Lenka Sojková   

Pán primátor: Môžeme dať tú prestávku teda, aby sa napravil ten obraz. Dobre, takže, 

poprosím krátku prestávku. 

Zasadnutie pokračovalo po prestávke. 

6. Rozpočtové opatrenia 

Pán primátor: V poriadku, obraz aj zvuk, takže budeme pokračovať. Šiesty bod: Rozpočtové 

opatrenia. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Máte ich všetci pred sebou, takže odporúčam 

predsedovi návrhovej komisie, aby to dal schvaľovať všetky naraz, nie jednotlivo, ale ak máte 

niekto iný návrh, tak nech sa páči.  

Pán poslanec Zdenko Račko: Ja by som mal návrh všetky unblock schváliť beriem na 

vedomie a druhé unblock schvaľujeme. 

Pán primátor: Takže poprosím predsedu.  

Pán poslanec Zdenko Račko: Uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: 

Rozpočtové opatrenia A) berie na vedomie rozpočtové opatrenia týkajúce sa účelovo určených 

finančných prostriedkov. Prvé hlasovanie. 

Pán primátor: Poprosím hlasovať. Za 11, jeden sa zdržal. 

UZNESENIE č. 67/2022  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

A/ BERIE NA VEDOMIE 
 

rozpočtové opatrenia týkajúce sa účelovo určených finančných prostriedkov. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 
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Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová  

 

Zdržali sa: 
Mgr. Lenka Sojková    

Pán poslanec Zdenko Račko: A druhé hlasovanie: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: 

Rozpočtového opatrenia B) schvaľuje ostatné rozpočtové opatrenia. 

Pán primátor: Poprosím o hlasovanie, kto je za prednesený návrh? Všetci prítomní za. 

B/ SCHVAĽUJE 

 

ostatné rozpočtové opatrenia. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Mgr. Martina Brisudová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec 

Vlasta Kojnoková Július Kulich Mário Kurák Ing. Miroslav Macove 

Zdenko Račko Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková Anna Turoňová 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

Pán primátor: Siedmy bod: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý 

polrok 2023. Poprosím hlavného kontrolóra. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Ďakujem za slovo. Takže, Návrh plánu 

kontrolnej činnosti na prvý polrok hlavného kontrolóra na prvý polrok 2023 je predložený na 

mestskom zastupiteľstve v zmysle § 18 ods. 1 písmeno b) zákona o obecnom zriadení. Bol 

zverejnený dňa, na úradnej tabuli mesta, elektronickej úradnej tabuli aj na webovom sídle dňa 

13. 12., t.j. v súlade s príslušným ustanovením zákona o obecnom zriadení. V rámci 

predkladaného návrhu je naplánované vykonanie šiestich kontrol, ktoré teda boli uvedené v 

rámci predkladaného materiálu, taktiež vypracovanie správy o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2022, odborného stanoviska návrhu záverečného účtu mesta Poltár za rok 

2022 a ostatná vykonávaná činnosť, tak ako je uvedená v návrhu plánu. Asi toľko z mojej 

strany. 

Pán primátor: Má niekto niečo? Pani poslankyňa Brisudová.  
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, tak ja som si prečítala tie kontroly, ktoré 

pán hlavný kontrolór si dal na tento prvý polrok. Samozrejme, chcem sa ho iba opýtať, či sa 

všetko stihne, pretože v rámci tohto prvého polroka by sa mali vykonať voľby hlavného 

kontrolóra, tzn., že vieme koľko dní pred uplynutím jeho funkčného obdobia, ktoré uplynie 

však 31. 7., nemýlim sa? Čiže to je jedna moja prvá otázka, či sa všetky tie kontroly stihnú. 

Druhá moja otázka, pán hlavný kontrolór, je na základe čoho ste si vyberali tieto kontroly. Ja 

som si dovolila urobiť taký rešerš kontrol za uplynulé 4 roky, čo sa týka kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra a zistila som, že taký najväčší záujem je robiť kontroly práve tu v rámci 

mesta na ekonomickom oddelení, na druhom mieste skončili technické služby a naozaj 

minimálny počet kontrol sa uskutočňoval v organizáciách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 

Neber to pán kontrolór, ako výčitku, je to realita. Pozrela som si aj, čo sa kontrolovalo za 

uplynulé 4 roky a zistila som, že sa naozaj kontrolovali veci, ktoré súvisia najčastejšie s 

ekonomikou mesta. Čo sa, ale nekontrolovalo vôbec a patrí to do kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra, sú všeobecne záväzné nariadenia obce, ich aktuálnosť, ich platnosť, čo je súčasťou 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra. Takáto kontrola nebola vykonaná vôbec z tvojej strany 

a ak aj, tak iba ako súčasť iných kontrol. Pre mesto je ale veľmi kľúčové a veľmi dôležité, aby 

sa kontrolovala aj platnosť všeobecne záväzných nariadení a to z toho dôvodu, že platná 

legislatíva sa neustále mení, prichádzajú nové zákony a veľmi často sa stáva, že všeobecne 

záväzné nariadenia nie sú aktualizované. Chcem sa teda opýtať ďalšiu otázku, pán hlavný 

kontrolór, okrem teda tej, prečo si si opäť vybral tieto kontroly, z toho jednu, ktorá nebola 

schválená minulým mestským zastupiteľstvom, prečo si sa nikdy nepustil do kontrol, ktoré 

súvisia so všeobecne záväznými nariadeniami. Rozumiem tomu, že si ekonomický inžinier, že 

tá ekonomika ti je blízka, ale som presvedčená, že mestu by mimoriadne prospelo, keby sa 

všeobecne záväzné nariadenia skontrolovali a dodatkami alebo prijatím nových všeobecne 

záväzných nariadení, by sa prípadné nedostatky, ktoré sú vo všeobecne záväzných nariadeniach 

prijatých aj v minulých rokoch, odstránili. Ďakujem pekne. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Čo sa týka prvej otázky, či sa stihnú. Na to sa 

ťažko odpovedá, či sa stihnú do prvého polroka, pokiaľ nevystanú ďalšie kontroly zo strany 

primátora alebo zo strany mestského zastupiteľstva tak, ako sa to stávalo, ako to bolo zvykom 

v predchádzajúcich rokoch, tak by sa stihnúť mali, pokiaľ tam, samozrejme nevyskočí niečo 

neočakávané, čo sa stať môže, ale v podstate snaha a naplánované je to tak, aby sa to stihlo. A 

čo sa týka kontroly VZN, tak tak ako si spomenula, ja pri každej kontrole, ktorú vykonávam a 

s ktorou súvisí, resp., na ktorú sa viaže nejaké všeobecne záväzné nariadenie, tak sa vždy 

venujem aj tomuto všeobecne záväznému, tomu príslušnému všeobecne záväznému nariadeniu, 

čo teda si môžete pozrieť pri tých konkrétnych kontrolách, takže tejto oblasti sa venujem, to že 

som nemal jednu kontrolu na to zameranú, akože zákon nestanovuje, že ja musím mať takúto 

kontrolu a to neznamená, že aj keby som ju mal, že tie aktuálnosti by sa po troch rokoch nestali 

znova a druhá vec je tá, že v podstate vždy sa snažím aj v rámci takej tej svojej poradenskej 

činnosti, pokiaľ je čas a o čo sa snažím aby bolo, že sa podieľam na príprave tých jednotlivých 

všeobecne záväzných nariadení pred zverejnením. Čiže tá zákonná podmienka kontrolovať tie 

všeobecne záväzné nariadenie z mojej strany podľa mňa dodržaná bola tým, že to robím pri 

tých príslušných kontrolách a na základe čoho som si dal na základe nejakých, proste tak ako 

doteraz. Neviem, čo mám k tomu viacej povedať. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No jednu tu to máš zopakovanú. 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Lebo bola požiadavka na vykonanie takej 

kontroly. 
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Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Od koho? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Zo strany poslancov mestského zastupiteľstva.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale neschválili ju, však? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: No vtedy nie. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: A teraz bola taká požiadavka? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Áno. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: A kto tu požiadavku dal? 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Poslanci mestského zastupiteľstva na 

ekonomickej komisii.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Na ekonomickej komisii? Čiže... 

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Čiže pokiaľ by som si ju tam nedal, tak by tam, 

ale nevidím dôvod, prečo zdôvodňovať túto vec, nerozumiem tomu.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No, lebo keď sa pýta poslanec, hlavný kontrolór 

by mal odpovedať.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Však som odpovedal.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, čiže na ekonomickej komisii, čiže vieme 

kto. Dobre, chcem ešte povedať vlastne priamo zo zákona zacitovať, že významnou súčasťou 

činnosti hlavného kontrolóra obce je kontrolná činnosť zameraná na sledovanie dodržiavania 

všeobecne záväzných právnych predpisov obcou, jej súčasťou je kontrola dodržiavania vlastnej 

normotvorby obce, čiže všeobecne záväzných nariadení, vrátane kontroly aktuálnosti 

všeobecne záväzných nariadení. Čiže je to kľúčová vec hlavného kontrolóra a ty hovoríš, že si 

všeobecne pri jednotlivých kontrolách kontroloval aj všeobecne záväzné nariadenia.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Príslušné, áno. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Áno, ale ja hovorím o tom, že nikdy si nevykonal 

kontrolu všeobecne záväzných nariadení, kde sa naozaj môže stať pri tom množstve zákonov, 

ktoré sa chrlia, že jednoducho nebude to...  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Môže sa stať. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:  Aj sa stalo, hej a hovorím preto, že sa to aj stalo 

a možnože, keby si si naozaj túto prácu robil, tak sa to stať nemuselo, lebo ako hlavný kontrolór 

máš túto kompetenciu.  

Pán hlavný kontrolór Ing. Tomáš Škrabák: Áno, takisto by sme si mohli zobrať každé jedno 

ustanovenie v zákone a každé jedno ustanovenie je dôležité, ale som tu sám. Som tu sám, čiže 

akože ja mám kolegov, ktorí to robia XY ráz a dlhšie a takúto napr. kontrolu nemali, lebo to 
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viem. Čiže akože to si môžeme každú jednu, čo je tam povinnosť. Ja si stojím za tým, že 

všeobecne záväzným nariadeniam sa venujem, aj keď som nemal zameranú kontrolu priamo na 

to. Ale takto by sme sa mohli zamerať na akúkoľvek inú oblasť mesta. Niekoho zaujíma to, 

niekoho zaujíma to a môže sa pýtať, prečo som nerobil to, prečo som nerobil to. Napr. pri 

technických službách, ako si spomenula, som bol x ráz, ale x z ráz na základe mestského 

zastupiteľstva do plnenia kontrol. Hej, sú takí kontrolóri v mestách, kde na eseročke poriadne 

ešte ani neboli, čiže to si môžeme každú oblasť takto vybrať a povedať, že mňa zaujíma to, mňa 

zaujíma to. Je možné, mestské zastupiteľstvo má kompetenciu doplniť mi plány kontrol, prečo 

to nebolo doplnené, keď tam záujem bol v minulosti o toto, že tam problém je. Ale v prvom 

rade je za to zodpovedné mesto, za aktuálnosť všeobecne záväzných nariadení so zákonom, nie 

ja. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Samozrejme, čiže ja som toto povedala dnes ako 

poslankyňa mestského zastupiteľstva práve preto, že v minulom období sa takéto kontroly 

nevykonávali, že by sa vykonať mali, ale chcem sa ti naozaj veľmi pekne poďakovať za tú 

informáciu, kto navrhol túto kontrolu, že to boli poslanci na ekonomickej komisii. Rozumiem 

dnes už tomu, prečo som nebola na ekonomickej komisii nechcená, ale zase sa budem 

ekonomickej komisii venovať v rámci interpelácii mestského zastupiteľstva. Ďakujem pekne 

za vysvetlenie, pán hlavný kontrolór. 

Pán primátor: Má ešte niekto niečo? Keďže nie, poprosím pána predsedu. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: Návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2023 schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra prvý polrok 2023.  

Pán primátor: Dávam hlasovať. Za 8, zdržali sa traja.  

UZNESENIE č. 68/2022  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  11 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Július Kulich 

Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko Anna Turoňová 
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Zdržali sa: 
Vlasta Kojnoková Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková  

 

8. Odpredaj notebookov pre poslancov mestského zastupiteľstva 

Pán primátor: Ôsmy bod: Odpredaj notebookov pre poslancov mestského zastupiteľstva. 

Predkladateľ je pán poslanec Zdenko Račko, tak poprosím.  

Pán poslanec Zdenko Račko: Dôvodová správa: Poslanci Mestského zastupiteľstva v Poltári 

mali v období v rokoch 2018-2022 zapožičané notebooky na základe zmluvy o výpožičke. V 

prípade záujmu si poslanci mestského zastupiteľstva za volebné obdobie 2018-2022, ktorí už 

nie sú vo volebnom období 2022-2026 poslancami MsZ v Poltári, môžu odkúpiť uvedené 

notebooky. Poslanci, ktorí sú vo volebnom období 2022-2026 poslancami MsZ v Poltári majú 

uvedené notebooky zapožičané a súhlasia s ich odpredajom a tiež si ich môžu odkúpiť. Odkupná 

cena uvedených laptopov je určená na 50 EUR splatná v pokladni mesta Poltár. Hlavným 

kontrolórom mi ešte bolo odporúčané, aby sa dalo do tohto návrhu, aj aby sa tieto notebooky 

najskôr vyradili z evidencie majetku mesta Poltár a až potom následne sa odpredali poslancom, 

ktorí majú o to záujem, ďakujem. 

Pán primátor: Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani poslankyňa Kojnoková.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ja by som sa iba chcela opýtať viem, že tie notebooky 

sú zhruba štvorročné, predpokladám, že skoro rok sa nepoužívali, keďže sa nechodilo na 

zastupiteľstvá, či by nebola aj taká možnosť tie notebooky vyčistiť a preradiť napr. do škôl 

alebo do škôlok, pretože tam sú notebooky, ktoré sú desaťročné aj viacročné a bytostne ich 

potrebujú. Akože, tak som rozmýšľala nad tým, že keďže to boli notebooky, ktoré tu boli 

požičané, či by ešte nesplnili svoj účel tam, kde by to bolo potrebné, ďakujem. 

Pán primátor: Ďakujem, má ešte niekto niečo k tomuto bodu? Dobre, poprosím predsedu 

návrhovej komisie. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Mestské zastupiteľstvo v Poltári k bodu: Odpredaj notebookov 

pre poslancov mestského zastupiteľstva: 1. Schvaľuje vyradenie notebookov z evidencie 

majetku.  

2. Odpredaj notebookov pre poslancov mestského zastupiteľstva za volebné obdobie 2018-2022 

v cene 50 EUR za notebook. 

Pán primátor: Dávam hlasovať za prednesený bod. Kto je za prednesený návrh? 8 za, proti 1, 

zdržali sa 3, dobre.  

UZNESENIE č. 69/2022  

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

 

1. vyradenie notebookov z evidencie majetku 
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2. odpredaj notebookov pre poslancov MsZ za volebné obdobie 2018-2022 v cene 

50€/notebook 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  8 

Proti:  1 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  12 

Návrh bol schválený. 

Za: 
Beata Berkyová Boris Dreisig Ing. Pavel Gavalec Július Kulich 

Mário Kurák Ing. Miroslav Macove Zdenko Račko Anna Turoňová 

 

Proti: 
Vlasta Kojnoková    

 

Zdržali sa: 
Mgr. Martina Brisudová Mgr. Lenka Sojková Bc. Martina Tóčiková  

 

9. Interpelácie poslancov 

Pán primátor: Deviaty bod: Interpelácie poslancov, takže otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Pani poslankyňa Brisudová. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Interpelujem primátora mesta Poltár a to v 

nasledujúcej veci: Zástupca primátora zastupuje primátora v rozsahu určenom v jeho písomnom 

poverení. Chcem sa opýtať, aký je rozsah tohto písomného poverenia, aké činnosti má 

vykonávať zástupca primátora mesta Poltár a kedy. Ďalej interpelujem primátora mesta: 

Zástupcovi primátora patrí mesačná odmena, ktorá je určená z platu primátora. Pýtam sa, kedy 

bola táto odmena určená a kde bola pre verejnosť zverejnená, to je prvá interpelácia. Druhá 

interpelácia pre primátora sa týka zriadenia mestskej rady. V zložení mestskej rady sa prihliada 

na zastúpenie politických strán a hnutí a poslancov bez politickej príslušnosti. Mestská rada má 

byť teda reprezentatívnou vzorkou mestského zastupiteľstva, čo vyžaduje aj zákon. V mestskej 

rade to ale tak nie je, pretože v mestskej rade majú byť zastúpené: strany, hnutia a nezávislí 

poslanci. Moja otázka pre primátora znie: prečo sú v mestskej rade dvaja poslanci za politickú 

stranu Hlas, prečo sú v mestskej rade iba opoziční poslanci, prečo tam nie je nezávislý poslanec 

alebo zástupca nezávislých poslancov, ktorý by tam byť mal. Ďalšia moja interpelácia znie: 

Prečo nebolo súčasťou rokovania mestského zastupiteľstva bod schválenie správ o výchovno 

vyučovacích výsledkoch škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár, 

ktoré už mali byť schválené. Pýtam sa ďalej interpeláciu pre primátora mesta Poltár: prečo 

nebol zaradený na rokovanie mestského zastupiteľstva predchádzajúceho bod o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Poltár. Ďalšia moja interpelácia patrí zástupcovi primátora: chcem sa 

ho opýtať, či je to v súlade so zákonom, keď poslanci mestského zastupiteľstva obohacujú 

kontrolnú činnosť hlavného kontrolóra na ekonomickej komisii, keď priestor na zmenu a 
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doplňujúci návrh je tu na zasadnutí mestského zastupiteľstva. Ďakujem pekne, to sú moje 

interpelácie. 

Pán primátor: Ďakujem, na všetky 4 body vám budem odpovedať písomne tak, ako to 

stanovuje zákon.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:   A pán viceprimátor ako odpovie? 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ja som ako poslanec išiel za pánom hlavným 

kontrolórom, dal som tento návrh. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:  No ale to sa dáva na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva. Hlavný kontrolór na zasadnutí mestského zastupiteľstva predsa predkladá 

uznesenie, ktoré môže kedykoľvek poslanec doplniť a hlasuje sa o ňom, čiže takto to má byť 

pán viceprimátor. 

Pán viceprimátor Ing. Pavel Gavalec: Ďakujem za upozornenie. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:  To, že ťa neupozornili, tak ťa upozorňujem ja 

teraz. 

Pán primátor: Že ďakuje za upozornenie. Pani poslankyňa Kojnoková.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ja by som mala na Zdenka Račka. Minule som tu nebola, 

Zdenko hovoril, že ak niečo, tak mu máme dávať písomne svoje požiadavky, takže ja som dala 

pomerne takú požiadavku. 

Pán poslanec Zdenko Račko: Nie, ja som povedal, že ja budem písomne odpovedať. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Že ty budeš písomne odpovedať? Dobre, takže v 

podstate to môžem pre občanov prečítať a možnože to odpovieš aj teraz okamžite. Myslím si, 

že to aj vieš. Vzhľadom na to, že od 1. januára 2022 sa na Slovensku zálohujú plastové fľaše a 

plechovky tento odpad zostáva v obchodoch a nekončí v obciach. Myslím si, že po zavedení 

zálohovania obalov v žltých smetných nádobách je menej plastov. Už takmer žiadnu fľašu či 

plechovku tam nenájdeme. Obraciam sa na vás, ako na manažéra združenia obcí pre likvidáciu 

odpadu a zároveň člena mestskej rady a poslanca so žiadosťou o informáciu, o koľko sa znížil 

vývoz plastov v našom meste z dôvodu zálohovania PET fliaš a plechoviek v obchodných 

reťazcoch. Zaujíma ma porovnanie, koľko ton plastov sa vyvážalo v roku 2021 a koľko je to v 

roku 2022 a ako sa to prejavilo na cene, ktorú združenie účtuje mestu Poltár. Môžem ti to dať? 

Zaujíma ma to preto, že chcem vedieť, či sa zhruba pohybujeme tak ako je to na Slovensku 

alebo či zaostávame, prípadne sme na tom lepšie.  

Pán primátor: Dobre predpokladám, že odpovieš písomne. 

Pán poslanec Zdenko Račko:  Áno. 

Pán primátor: Má ešte niekto niečo?  

Pani poslankyňa Anna Turoňová: Prepáčte mi, ak môžem, ja sa ospravedlňujem, ja 

potrebujem odísť do práce.  
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Pán primátor: Dobre. Pani poslankyňa Tóčíková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem pekne, ja by som sa tiež chcela obrátiť na 

minulú tému, ktorú sme mali ohľadne smetí. Tak isto by som chcela Zdenkovi, ako manažérovi 

združenia pre likvidáciu odpadu položiť otázku a požiadať ho o vyjadrenie a kalkuláciu na 

základe ktorej Združenie pre likvidáciu odpadu Poltár navýšilo poplatky za uskladnenie a 

likvidáciu odpadu za rok 2023 pre mesto Poltár o viac ako 100% zároveň porovnanie tejto 

kalkulácie s rokom 2022, túto informáciu sme mali uvedenú v materiáli všeobecne záväzným 

nariadením. Ďakujem pekne.  

10. Diskusia 

Pán primátor: Ďakujem, má ešte niekto niečo? Keďže nie, prejdeme na desiaty bod: Diskusia. 

Má niekto niečo do diskusie? Pani poslankyňa Kojnoková. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Pán primátor, minule som tu nebola a ty si sa v diskusii 

povenoval trošku aj mne, mrzí ma to, že som tu nebola, mrzí ma aj to, že sme predtým 

nekomunikovali spolu, pretože určite by si nebol povedal to, čo si povedal. Prepáč, prepáčte, 

lebo dakedy vykám, dakedy tykám. 

Pán primátor: Pokojne tykajte. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Chcem vám iba povedať, že ja som nebola riaditeľka tej 

škôlke roky rokúce, ja som tam bola necelé 2 mesiace. Počas tých dvoch mesiacov som sa 

naozaj snažila, aby to v tej škôlke šľapalo a aby to išlo. Nie len ako učiteľka, ale aj ako 

riaditeľka. V ten deň, keď som vám, keď som prišla za vami, nebol to vhodný čas, ja som to 

predtým povedala Paľkovi, že aká je situácia a Paľko je pravda, že si mi povedal: to chceš dnes 

riešiť? Nebola to vhodná doba, preto som si ani nedovolila nejako obšírne za vami ísť a všetko 

vám vysvetliť. Keď som za vami prišla, bolo to len z toho jednoduchého dôvodu, že som 

nevedela, čo bude na druhý deň a spýtala som sa vás a to musíte potvrdiť, že či môžem keď tam 

nenájdete nikoho, ráno ísť do roboty. Vy ste mi povedali áno, spýtala som sa vás, či mám robiť 

aj výplaty, keďže bolo dvadsiateho ôsmeho a takisto ste povedali, že áno, potom ste mi zavolali, 

že o desiatej mám odovzdať veci Ivanke Trhanovej. Zatiaľ to sedí? 

Pán primátor: Prejdem ja potom k odpovedi.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ak som sa správala tak, že som prišla nejako arogantne 

za vami alebo že po mne potopa a teraz robte si čo chcete, lebo tak to bolo trošku prezentované, 

tak to ma skutočne mrzí a za to sa vám ospravedlňujem. Vôbec som nevedela, že to môže mať 

taký dosah toto, že za vami prídem, ja som chcela len jedno, že keď na druhý deň neprídem do 

tej škôlky, aby tie deti tam nezostali bez učiteľky, teda na druhý deň po zastupiteľstve som o 

šiestej nastúpila do roboty, hoci som tam už nemala čo robiť, odrobila som si svoje, počkala 

som na Ivanku. Dala som jej tie veci, ktoré ona chcela, aby som jej preukázala. Ukázala som 

jej to všetko a zostala som ďalej robiť a pripravovať podklady na koniec mesiaca. Situácia 

dopadla tak, ako dopadla, že človek, keď žije dlhšie v strese, tak sa mu to vypomstí na zdraví. 

Zostala som na PN-ke, ale v čase, keď som bola napichaná injekciami a brala lieky, som 

chodila, to vám môžu povedať moje kolegyne, som do tej roboty chodila aj nasledujúci deň, aj 

nasledujúci, aj prvého som sem prišla, doniesla som podklady za všetky ženy. Zabezpečila som 

zastupovanie a tu pani Trhanová práve na personálnom sa mi pred všetkými poďakovala, že 

som tú škôlku zastrešila. Viete, veľmi ma mrzí, keď ste povedali, že som nejako ja nechala tú 
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škôlku spadnúť. Ja som len radový zamestnanec. Ja nemôžem prijímať ľudí. Ja nemám právny 

subjekt, ako majú základné školy, ale verte mi, že z pozície toho, že som tam bola a to si môžete 

overiť, som oslovovala učiteľky, ktoré tu aj boli na konkurze, aby nastúpili k nám. Mená mám, 

môžete sa ich spýtať, neklamem, tým ženám som x ráz volala, aby prišli k nám do roboty. 

Vybrali si tak, ako si vybrali. Tá, čo bola v Lučenci, si vybrala Lučenec. Tá, ktorá robila na 

Málinci, si vybrala Málinec a mladá kolegyňa si vybrala, že odíde tiež do Lučenca. Viete mňa 

sa to pán primátor strašne dotklo, strašne, pretože ja som chcela robiť v tej škôlke aj zdarma, aj 

zdarma ako dobrovoľníčka. Nechcela som to nechať padnúť, to mi verte a aby ste mi skutočne 

verili, mám tu x papierov. V novembri som odrobila navyše za kolegyňu 57 hodín, tzn. doobeda 

za seba, poobede za kolegyňu a do šiestej večer som robila riaditeľskú robotu. Robila som tam 

10 hodín denne v novembri aj v októbri. Požiadala som ministerstvo vnútra o vyjadrenie, 

môžete si ho prečítať, či môžem zostať v tej škôlke robiť ako dobrovoľníčka bez nároku na 

mzdu a na akúkoľvek odmenu. Tu je odpoveď, že nemôžem. Urobila som ďalšiu vec, že som 

zašla za jednou organizáciou, ktorá by mi mohla dovoliť robiť v materskej škole zadarmo. 

Zadarmo, znovu ako dobrovoľníčka, najskôr sa veľmi potešili, o 4 dni mi zavolali a povedali 

mi, prepáčte, ale my nechceme byť súčasťou poltárskych bojov. A ja, keď vás zamestnám, tak 

ja sa tou súčasťou stanem, mrzí ma to, že ešte stále bojujeme, bojovali sme 4 roky a chceme 

bojovať aj naďalej. Ja som sem nešla preto, aby som s ľuďmi bojovala, to mi verte. Ani nikdy, 

nikdy, by som tú škôlku nenechala padnúť a keby ste vy vtedy boli povedali, choď do tej roboty 

aj neviem za koľko, tak ja tam chodím, lenže viete ja, keď som skončila prácu a chodila som 

tam, tak ja som vlastne zamestnanec, ani nie zamestnanec, ja tam chodím na čierno, ako nejaká 

čierna práca. Neviem, či mi rozumiete, ale nijako som nechcela ohroziť chod škôlky, nijako. 

No to je hádam k tomu všetko, viete moje heslo vo voľbách bolo, že vypočuj si aj druhú stranu. 

A možno chyba bola tá, že nebol ten čas vypočuť si tú druhú stranu, pretože aj teraz, keď mi 

zavolala nová pani riaditeľka, teda tá, čo príde, či jej pomôžem s inventarizáciou, povedala som, 

áno, prídem, pomôžem, ukážem. A ak som nerobila úplne tú riaditeľskú robotu tak, ako som 

mala, tak je to preto, že som skutočne nebola riaditeľka. Ja som bola iba poverená riadením a 

robila som to, ako som najlepšie vedela. Takže, ak som, ak ste mali pocit, že po mne potopa, a 

vy uvidíte, ako tá kanadská padne, tak za to sa ospravedlňujem, ak ste mali zo mňa tento pocit, 

ale zas na druhej strane musím uznať, že tu nebol čarovný prútik, ktorý zastrešil a okamžite 

začala kanadská fungovať. Nie, výberové konanie bolo dané a v ten deň, keď ste boli vy zvolený 

do funkcie, to bol práve ten deň, keď mali doručiť obálky a ja som vedela, že tie obálky prišli, 

lebo tie ženy ma kontaktovali, že si dajú žiadosť atď., a preto som na tie dvere zaklopala, že 

som vás chcela poprosiť, aby sa to nepreťahovalo, aby tie ženy čo najskôr nastúpili. Ďakujem 

Dajanke Čičmancovej, lebo ona nám našla jednu učiteľku, takže vďaka za to a druhou pani 

učiteľkou, to bola zhoda náhod, ktorú nemusíme tu rozpitvávať, bola Dianka Balogová, ktorá 

prešla ako vychovávateľka. Ďakujem vám, že ste to tak rýchlo poriešili a na druhej strane ma 

veľmi mrzí, že ste si mysleli, že ja by som bola tá, ktorá by chcela potopiť to zariadenie. Ja som 

to mojim rodičom v tej triede všetkým vysvetlila, všetkým. Aká je situácia a aj to, že urobím 

všetko pre to, aby som sa tam vrátila, takže pán primátor prepáč, ak si mal tento dojem zo mňa 

a to, keď už teraz toto všetko poznáš, či aj ty dokážeš povedať toto slovo, to už nechám na teba. 

Ďakujem.  

Pán primátor: Ďakujem pekne za vysvetlenie. Ja som nikdy nevyčítal vašu prácu, naopak som 

ju pozdvihol, pretože ľudia, ktorí tam mali deti v škôlke, tak som nepočul od nich, že by sa na 

vás sťažovali. Naopak, vás vyzdvihovali, ako som povedal aj posledne. Ja som hovoril o tom, 

aj keď bez vašej prítomnosti, ale nič nemení na tom, čo poviem zase teraz, že v žiadnom prípade 

som sa nevyjadril, že ostala po vás potopa, to som nepoužil ani raz tento výraz. Hovorilo sa o 

tom, že je znefunkčnená Materská škôlka - Kanadská. Ja som povedal na margo toho áno, ale 

tú nefunkčnú materskú škôlku som dostal, vy ste bola zastupujúca pani riaditeľka. Síce tvrdíte, 
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že ste boli 2 mesiace, boli ste 2 mesiace, ale hovorím, že sa neurobilo nič preto alebo resp. 

ostalo to, bohužiaľ v takom stave, ja neviem, či ste mali možnosti alebo ste nemali, ale ostalo 

to nefunkčné, keď ste mi to prišli povedať, že škôlka je nefunkčná, lebo tak to bolo. Aj s tým 

ste prišli, že škôlka je nefunkčná, ja zajtra končím s tým, že môžem prísť do roboty, čo som 

vám povedal, áno, promptne som zareagoval, oslovil som pani Trhanovú, ktorej ďakujem za to, 

že to prebrala, hneď v spoluúčinnosti s vami to začala riešiť, začali sme riešiť výberko, začali 

sme riešiť nové pani učiteľky, nie tie, ktoré mali už žiadosti, ale možnože chceli aj predtým ísť 

a vidíte bol problém s tým, že nechceli alebo nemali záujem pani učiteľky, naopak teraz sa 

roztrhlo vrece po tých informáciách, ktoré už mám, nebolo to vašim pričinením, vieme, kde 

bola príčina, prečo sa ľudia už nehlásili ani na mestský úrad, ani do inštitúcií, ktoré zastrešoval 

mestský úrad, ale to nie je predmetom tejto debaty, takže ja som hovoril o spôsobe, akým sa to 

prenechalo. Vás, ako osobu, som nikdy ani ako pani učiteľku nedehonestoval, o žiadnej potope 

som nehovoril, naopak vravím, že spomínajú na vás v dobrom rodičia, ale za tým si stojím, že 

tá škôlka bola nefunkčná, čo ste aj vy priznali. Tá škôlka sa v priebehu pár dní, resp. už 

nasledujúceho dňa sfunkčnila. To, či to bola vaša príčina alebo nebola, ja nechcem komentovať. 

Ja neviem, ale hovorím, že bola tak odovzdaná, čiže sme pri tom, to, čo som povedal aj minule, 

ale nikdy som sa nevyjadril na vašu osobu, že by ste boli vy to zlo alebo potopa alebo čokoľvek 

iné, čiže túto debatu v podstate nemusíme ani ďalej rozpitvávať, lebo ja mám na vás názor taký 

na osobu ako na človeka nemôžem hovoriť, ale ako na pani učiteľku, lebo sa nepoznáme 

osobne, tak nemali sme nejaké osobné skúsenosti spolu také, kde by sme mohli vyhodnocovať 

svoj charakter, ale ako učiteľku vás zhodnotili rodičia v tom najlepšom svetle. Ako ja, primátor, 

ktorý nastúpil v ten deň som vyhodnotil, že škôlka je nefunkčná a odovzdal mi ju človek, ktorý 

bol zastupujúci v tej chvíli. Čiže to je všetko z mojej strany. Nech sa páči. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Iba krátka reakcia. Viete tá škôlka bola nefunkčná, 

pretože keď ženy sú na maródke, tak vždy je to tak na každom zariadení, že musia zastupovať 

kolegyne. A my sme mali kolegyňu, ktorá bola na maródke, nevedeli sme, či sa ešte vráti, alebo 

sa nevráti, rozhodla sa, že už potom pôjde na rizikové a potom odíde, ale pokiaľ človek nevie 

určite, že ten človek odchádza, tak ani ja, keby som mala právny subjekt, neviem nájsť učiteľku, 

že „Prosím ťa, príď k nám neviem, či na týždeň alebo na 3 dni alebo na 4 alebo na 2 týždne", 

preto sme to riešili dôchodkyňami, preto nám pomáhali tie dôchodkyne, kým nebude to 

výberové konanie, čiže ako som ja tam bola, boli 2 výberové konania a jedno na riaditeľku. 

Zúčastnila som sa tých konaní, ja som rada, že tam príde tá pani riaditeľka, lebo škôlka si naozaj 

žiada celého človeka. A vravím vždy, keď som prišla, povedala som, toto sa stalo, odišla mi 

jedna dôchodkyňa, druhá dôchodkyňa, vyhlásilo sa výberové konanie. Podstatné je, že tá škôlka 

bude ďalej fungovať. Tam potrebujeme mať vždy, ak chceme, aby to fungovalo 5 žien, musí 

tam byť tých 5 žien a už keď 1 vypadne, už sa dá. V novembri sa mi stalo to, že som zostala ja 

a jedna. Potom sa zobrala dôchodkyňu, ale sme zostali, bolo obdobie, že sme na 50 detí boli 2 

a keby sme nemali ten pomocný personál, Simonku Kančovú a Dominiku Valentíny, tak to si 

neviem predstaviť. Za normálnych okolností by nám mohli pomôcť učiteľky zo sídliska, lenže 

tí mali tiež takú chorobnosť, že sa to poriešiť nedalo. Vlastne, keď som ja odišla, preto tá škôlka 

bola nefunkčná, že nielen že som ja odišla, ale zároveň v tej triede už nerobila tá pani učiteľka, 

ktorá išla na tú materskú. Tým pádom tá jedna trieda zostala úplne bez učiteľky. Dobre, toto 

sme si vysvetlili, pre mňa je to uzavretá vec.  

Pán primátor: A ja som veľmi rád, že sa jej podarilo hneď od druhého dňa sfunkčniť, že škôlka 

nerezignovala nejakým spôsobom, takže som rád a vravím, rád by som sa ospravedlnil za niečo, 

čo som povedal, ale v podstate nič nemenné som nepovedal ani teraz od minula, v podstate sme 

si vysvetlili to, že žiadnou potopou som vás nenazval, ani zlým človekom, takže to ste možno 

tak pochopili, ale určite to nebolo myslené tak, ja som hovoril o nefunkčnosti a následnom 
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sfunkčnení, takže uzavrime to v dobrom. Sme radi obidvaja, že škôlka funguje a že sa rozrastá. 

Pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne za slovo, pán primátor. Ja teda 

budem diskutovať zrejme o trochu dlhšie. Samozrejme, že som si pozrela vaše vystúpenie na 

predchádzajúcom mestskom zastupiteľstve. Ideálne je, keď ten človek je prítomný a keď sa mu 

to hovorí priamo do očí, aby sa mohol brániť, čiže som si napísala naozaj v krátkosti pár bodov, 

ktoré podobne ako pani Kojnoková, by som vám chcela vysvetliť, ale ešte predtým teda už iba 

1 veta ku pani Kojnokovej. Myslím si, že je to jedna profesionálka a nielen v oblasti 

pedagogickej, ale aj riadiacej. Na minulom zastupiteľstve ste hovorili o škôlkach o tom, že som 

sa mala u vás informovať predtým, ako dám akýkoľvek status na Facebook. Pán primátor, 

mohla som sa u vás informovať, to je pravda. Ja telefónne číslo na vás nemám, nepoznám ho, 

nikdy sme si nevolali. Ale, ak som si stopercentne istá, že mám pravdu, je to odkonzultované s 

metodikmi, s ministerstvom školstva a s nadriadenými orgánmi, som o tom presvedčená, že tú 

pravdu mám. To je jedna vec. Druhá vec je, že ak by sa na vás, ako osobu, ako na primátora 

obrátili rodičia, tak sa snažíte tú situáciu riešiť. Asi mám nejakú výhodu od vás, ktorá je, že ja 

som pedagóg, teda ja tie pedagogické postupy, aké majú byť, poznám. Prvoradou povinnosťou 

mestskej samosprávy je, aby sa opýtala rodičov, či majú kde nechať deti, nehovoríme o 

chorobnosti. Chorobnosť detí sa rieši úplne inak. To, že tam bol iba informovaný súhlas, celé 

to bolo o tom, že rodičia nemali právo napísať: ja si nemám, kde nechať deti. Boli o tom iba 

informovaní, čiže toto je prvá vec. Písať, že poslanec má chodiť a má sa pýtať, to je možnosť, 

ale to, komu má poslanec na 100 % zákonne odpovedať, sú občania, keď ho oslovia a požiadajú 

o pomoc, to je zákonná, legislatívna a morálna požiadavka poslanca. Ďalej ste hovorili o tom, 

ako sa vy mne nebudete prispôsobovať v rámci schôdzí Národnej rady Slovenskej republiky. 

Nuž, schôdze Národnej rady Slovenskej republiky sú zverejnené a keď ste povedali, že v utorok 

ste sa až dozvedeli, že vo štvrtok bude hlasovanie, je to možno tak, ale národná rada zasadá 

súvisle a toto bol iba 1 bod, o ktorom sa hlasovalo, tzn., že ja tak, či tak v tej národnej rade by 

som bola. Termíny zasadnutia národnej rady sú k dispozícii verejnosti, pretože sú zverejnené, 

čiže môžeme sa hrať na to, že o tom nevieme, je to proste verejnosti prístupné. Vy ste na 

mestskom zastupiteľstve tiež povedali, že termíny zasadnutí mestského zastupiteľstva budú 

dané a mestské zastupiteľstvo si ich schváli, no už asi mestské zastupiteľstvo v tomto roku 

nebude, zasadať by mohlo v prvom polroku od 1. 1. budúceho roka, čiže ak ste chceli dať takýto 

bod do mestského zastupiteľstva, ktorý sa týka termínov, jednoducho už mal byť v tomto 

programe zaradený. Takže toľko k tomu a rovnako sa zverejňuje ako programy Národnej rady 

Slovenskej republiky. Hovorili ste o tom, že ja dávam prednosť Národnej rade Slovenskej 

republiky pred mestským zastupiteľstvom, nuž, odpoviem vám argumentačne a to tak, že ja 

som nikdy nezabudla, že tento okres je menej rozvinutým regiónom a snažím sa tomuto okresu, 

pomáhať nielen jemu, ale aj samospráve, aj preto nebude mať samospráva tak obrovské 

výpadky v podielových daniach, pretože sme rokovali so zástupcami samosprávy, so 

zástupcami Únie miest Slovenska i ZMOS-u a s ďalšími primátormi, s ktorými sme sa dohodli 

ako poslanci národnej rady a presadili sme to napr. ďalšou vecou sú energie, o ktorých ste 

hovorili, že ktovie, ako to bude, no tým, že sa schválil rozpočet Slovenskej republiky, tak tým 

sú energie zastropované, konkrétne 199 EUR je to elektrina a 99 EUR je to plyn. Takže toľko 

k tomu, vždy si treba možnože klásť na misku váh, čo ten človek dokáže urobiť pre daný región 

ako poslanec národnej rady a súčasne ako poslanec mestského zastupiteľstva. Je to podľa mňa 

veľká príležitosť aj pre vás, pretože v predchádzajúcom volebnom období sme mali veľké 

množstvo projektov, boli sme už úspešní a ja som myslím na prvom alebo druhom mojom 

zastupiteľstve, už zastupiteľstvo informovala, koľko nových projektov sme pripravili, zatiaľ sa 

vás to pýtať nebudem, pretože musí nejakých 100 dní ubehnúť, aby ste aj vy mohli pripraviť 

nejaké projekty a následne samozrejme mestské zastupiteľstvo informovať o ich úspešnosti. 
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Hovorili ste o tom, ako som vám zanechala budovy v havarijnom stave. Nuž, ja keď som 

nastúpila ako primátorka na tento post v roku 2018 prešla som si 27 budov, 27 nehnuteľností 

alebo hnuteľných vecí, ktoré boli v katastrofálnom stave. Takmer do všetkých budov nám 

tieklo, poviem vám takto, mnohé tie budovy sa opravili. Hovorili ste, že aspoň drobné opravy 

sa urobiť mohli, tie sa aj robili, robili sa na poliklinike, robili sa v Krištáli, ale aj poliklinika aj 

Krištáľ, si zaslúži komplexnú rekonštrukciu, tzn. takáto rekonštrukcia sa robí vtedy, keď sa toto 

dá do investičných výdavkov obce, nájdu sa na to finančné zdroje alebo sa to podporí nejakým 

projektom. Pokiaľ ide o Krištáľ, tam nie je možné zrealizovať projekt, a to preto, že mesto 

Poltár má z Krištáľu príjem za nájom. To isté je to v dome služieb, preto pani poslankyňa 

Tóčíková hovorila o tom, že mesto by si malo vyčleniť finančné prostriedky na rekonštrukciu 

týchto budov. Čo sa týka samotného Krištáľu, bolo mestské zastupiteľstvo, na ktorom pán 

poslanec Dreisig a pán poslanec Žilák hovorili, že prinesú nejaké riešenie, ktoré sa týka 

rekonštrukcie Krištáľu, ale v závislosti od toho, kde bude sídliť základná umelecká škola, avšak 

k riešeniu, či tá základná umelecká škola bude sídliť v priestoroch Krištáľu, alebo bude sídliť v 

priestoroch Základnej školy na ulici Slobody alebo zostane základná umelecká škola v 

pôvodných priestoroch sa nenašlo. Ďalšia vec, bolo obdobie, keď sme potrebovali nejakú veľkú 

miestnosť na to, aby sme pomáhali ľuďom, ktorí sem prišli z Ukrajiny. Mesto Poltár sa stalo 

strediskom, kde sa vlastne nosili veci, potraviny, kde sa nosila obuv, aby sme týmto ľuďom 

mohli pomôcť. Na to sa využil Krištáľ. Krištáľ bol opravovaný, tá strecha bola opravovaná v 

roku 2018, opravoval ju predchádzajúci primátor a strecha začala tiecť. Čiže, kým poviete, v 

akom stave sú budovy, treba si zistiť, ako vy hovoríte, fakty. Vy si môžete zistiť priamo na 

mestskom úrade, pretože tie podklady, ktoré o tom hovoria, sú všetky tu. Budete bilancovať na 

konci svojho volebného obdobia, kde presne poviete, ktoré budovy verejné a mestské, sa 

podarilo opraviť vám, je evidentné a podľa mňa to už dnes viete aj vy, že mestský rozpočet vám 

nedovoľuje robiť také investície, na ktoré nemáte peniaze, čiže buď ich musíte zháňať z 

mimorozpočtových zdrojov alebo iba plátať drobnými opravami. Ja by som vám rada ale 

povedala, že v minulom volebnom období sme sa zaoberali verejnými budovami, mnohé z nich 

boli zrekonštruované a opravené napr. zariadenie sociálnych služieb tam, kde žijú dôchodcovia, 

toto zariadenie bolo zrekonštruované. Sklotatran, telocvičňa, dom smútku, napr. materské 

školy, Materská škola - Kanadská má úplne nový šat. Zrekonštruoval sa kultúrny dom, ale aj 

kultúrny dom nielen v Poltári, ale aj Kultúrny dom v Slanej Lehote a napr. opravili sa v ňom 

sociálne zariadenia, zrekonštruovali sa triedy a pod., čiže hovoriť o tom, že proste zostali v 

katastrofálnom stave stavby, to nie je pravda. Jednoducho za obdobie štyroch rokov 

nezrekonštruujete také množstvo budov, to sa nedá a my sme zvolili tú cestu, že tie budovy, 

ktoré sa zrekonštruovať nedali, na tie sme vypracovávali projekty, tzn., že v tomto čase máte 

niekoľko podaných projektov, ktoré už sú úspešné alebo úspešné možno iba budú. To je napr. 

Materská škola - Kanadská, tá už bola úspešná, tam vznikne nová trieda, Materská škola - 

Sklárska, telocvičňa alebo športová hala na ulici Sklárskej, ale už sme podali projekt napr. aj 

na židovskú modlitebňu. To isté, zrekonštruovala sa strecha na Zelenom, podali sme na to 

projekt, podali sme projekt na knižnicu, čiže tých projektov, ktoré sme podali na verejné budovy 

je niekoľko, a preto je dôležité zistiť si tieto skutočnosti, kým sa niečo takéto povie. Verejné 

budovy sú dlhodobo zanedbávané a my môžeme nájsť cestu na ich opravu, ako som povedala, 

buď vyčlenením finančných prostriedkov alebo mimorozpočtovými zdrojmi. Okrem toho sa 

opravili cesty, nie sú to verejné budovy, ale investície išli jednoducho aj do ciest, takže toľko k 

tomu a teraz ešte načriem do iného súdka. To, že som nebola na minulom mestskom 

zastupiteľstve, ma veľmi mrzí, pretože mali sme pripravené spolu s kolegami 2 riešenia, ktoré 

by istým spôsobom sanovali problematiku zvyšovania poplatku za tuhý komunálny odpad. 

Riešilo sa to tu aj takým spôsobom, ako navrhla pani poslankyňa Tóčiková, aby sa poslanci 

mestského zastupiteľstva vzdali svojich odmien a tým pádom by sa to dalo sanovať. 

Samozrejme keby bolo, keby sa dalo hlasovať o jej návrhu, ja osobne by som zahlasovala za, 
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pretože poznám tento región, viem ako ťažko sa ľuďom žije, presne viem, ako je ťažko ísť do 

potravín nakúpiť tam potraviny, pretože tí ľudia na to jednoducho nemajú financie alebo ich 

majú proste veľmi málo. Preto ma veľmi mrzí, že nevychádzame v ústrety napr. seniorom tohto 

mesta v rámci dotácií, ale snažila som sa nájsť teda také riešenie, ktoré by bolo akceptovateľné 

aj pre mesto. Vypracovala som všeobecne záväzné nariadenie, ktoré v dohľadnej dobe doručím 

mestu Poltár na zverejnenie tak, aby mohlo byť prerokované na ďalšom zasadnutí mestského 

zastupiteľstva. Poprosím vás preto, pán primátor o zverejnenie tohto všeobecne záväzného 

nariadenia a o zaradenie do programu na ďalšie rokovanie mestského zastupiteľstva. Dovoľte, 

aby som vám teda povedala pár základných informácií o tomto všeobecne záväznom nariadení. 

Toto nariadenie má za cieľ pomôcť ľuďom, ktorí naozaj nemajú dostatok finančných 

prostriedkov a ktorí si intenzívne plnia povinnosti voči mestu Poltár tým, že platia dane 

a poplatky, chcela by som, aby mesto nabehlo na poukážkový systém, tzn. občan, ktorý je starší 

ako 18 rokov, občan, ktorý má zaplatené všetky poplatky voči mestu Poltár, bude môcť získať 

poukážky. Týchto poukážok môže byť napr. 12 v hodnote jedného eura a týmito poukážkami 

môže zaplatiť napr. poplatok za tuhý komunálny odpad alebo môže navštíviť mestské kúpalisko 

alebo môže ísť povedzme do kultúrneho domu na nejaké predstavenie a bude platiť poukážkou. 

Tieto poukážky v hodnote ako ceninu, objedná mesto Poltár. Ja ešte budem kontaktovať mesto 

Poltár, aby som vedela presne počet ľudí nad 18 rokov, aby sme presne vedeli, koľko tých 

poukážok je potrebné rozdať a samozrejme, takto tým ľuďom môžeme opäť pomôcť. Ja 

rozumiem tomu, že vy ste potrebovali zvýšiť poplatok za smeti, pretože došlo k zvýšeniu zo 

strany združenia, ale toto je forma, ktorá to mesto nebude príliš bolieť a tým ľuďom vieme 

pomôcť. Máme tu veľa ľudí, ktorí sú ťažko zdravotne postihnutí, ktorí dostávajú minimálne 

dôchodky z radov seniorov, veľa ľudí, ktorí sú povedzme odkázaní na sociálnu pomoc, žijú na 

dávkach v hmotnej núdzi. Máme tu marginalizované skupiny a chcem motivovať ľudí k tomu, 

aby aj napriek tomu, aká je ťažká doba, si dokázali za tie smeti zaplatiť, aby dokázali 

navštevovať kultúrne podujatia, ktoré mesto bude organizovať a samozrejme, aby napr. išli aj 

na to kúpalisko, aby jednoducho tam bolo viacej ľudí, aby tí ľudia boli motivovaní. To, na čo 

tú konkrétnu poukážku tí ľudia využijú, je už iba na nich. Poviem teda príklad, štvorčlennej 

rodine sa zvýšil poplatok za smeti o 7 EUR, čiže približne, hej, je to 29 EUR na jednu osobu, v 

prípade, že sú tam povedzme dvaja dospelí ľudia nad 18 rokov, budú mať k dispozícii poukážky 

za 24 EUR, ceninu a touto ceninou môžu v prípade, že prídu zaplatiť do pokladne, vyplatiť 

nejakú časť tohto poplatku, prípadne ak pôjdu na kúpalisko môžu zaplatiť vstupné. Myslím si, 

že mesto v rozpočte má nejakých možno 30.000, 40.000 EUR, ktoré by mohlo využiť na tento 

účel a takto intenzívne pomôcť naozaj poltárčanom tak, aby sme ich prilákali nielen na kultúrne 

podujatia, nielen na športové podujatia, ale predovšetkým, aby tí ľudia si mohli spokojne 

zaplatiť poplatky a dane, pretože dane a poplatky sú veľmi dôležitou súčasťou príjmu okrem 

dane z príjmu fyzických osôb každého mesta. Takže v tomto prípade je to teda druhá možnosť, 

a to je teda možnosť tvorby poukážok, kde skutočne to budú iba mestské podujatia, kde ľudia, 

ak sa rozhodnú, môžu poukážkami zaplatiť vstupné alebo si môžu vyplatiť napr. poplatok za 

tuhý komunálny odpad. Som samozrejme náchylná aj k tomu, že v prípade, že budú 

pripomienky k tomuto všeobecne záväznému nariadeniu napr., s ktorou som sa stretla, že 

mnohokrát najmä starší ľudia potrebujú pokosiť dvor, takže rovnako by mohli týmito 

poukážkami zaplatiť za pokosenie dvora technickým službám, technické služby by potom 

vystavili faktúru mestu a samozrejme, mesto by hodnotu tých poukážok preplatilo technickým 

službám. Myslím si, že suma pre každého občana nad 18 rokov, ktorý má všetko vyplatené v 

prospech mesta, jedno euro mesačne, je tak nízka, že mesto to aj vzhľadom k tomu, že rozpočet 

mesta je 9.000.000 EUR a že ako som si všimla, tak príjmy boli o niečo znížené, pretože 

prognóza, ktorá vyšla v septembri, bola o niečo nižšia, ale rozumiem tomu, že Dajanka 

pristupuje k tomu naozaj precízne, ale som presvedčená o tom, že tie príjmy mohli byť vyššie. 

Ja sa o to budem zaujímať aj v rámci prognóz, čiže vieme toto urobiť. Ja si myslím, že toľko v 
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rozpočte nájdeme, aby sme ľuďom, ktorí žijú v tomto meste, vyšli v ústrety tak, že im 

pomôžeme v tejto neľahkej životnej situácii, v ktorej sa oni nachádzajú aspoň týmto 

minimálnym spôsobom. Ďakujem pekne za slovo.  

Pán primátor: Ďakujem. V krátkosti aspoň na pár veci, čo sa týka národnej rady priznám sa, 

pani poslankyňa, ja vašu osobu v národnej rade nevnímam nejako. Viem, že ste boli v OĽaNO 

teraz neviem, kde ste a nevnímam vaše rozhodnutia, ako nejaký prínos pre Slovensko a už 

vôbec nie pre Poltár, ale opravte ma, ak sa mýlim, ak ste urobili niečo prospešné pre tento národ. 

Takže, čo sa týka posledného zastupiteľstva, bolo plánované na štvrtok, vy ste zmenili v 

národnej rade, že o 2 dni nato, ako ste mali plánovanú schôdzu, bude ďalšie zasadnutie v 

národnej rade, čiže tam by som absolútne nemieril to tým spôsobom, že to bolo cielené, že 

zastupiteľstvo bolo kvôli tomu alebo ja som si to mal odsledovať, že vy budete mať ešte 

neplánované zasadnutie. To k tomu, čo sa týka energií. Ja som veľmi rád, že sa schválil ten 

rozpočet. To, že sa schválil rozpočet, nemali ste o tom ani vy vtedy vedomosť ešte, bolo to hop 

alebo trop. Chvalabohu sa schválil a pevne verím, že to bude mať aj pre samosprávy prínos. Čo 

sa týka projektov, ja budem veľmi rád, keď si nájdete potom čas, lebo tak, ako sme zistili, tu sa 

dbalo viac na kvantitu ako na kvalitu, čiže veľa projektov, ktoré sú začaté, niektoré sa zrušili. 

V niektorých musíme plátať diery, pretože boli robené narýchlo, pod tlakom, ale tiež to 

nechcem riešiť, čiže nehovorme o tom, že je tu niekoľko projektov, ktoré sú strašne prínosné 

pre mesto, pretože je tu fakt niekoľko zádrheľov, či inkluzívne ihrisko atď. Veľmi nešťastné 

riešenie aj pri tom, keď ho spomínam, inkluzívne ihrisko je to, kde sa nachádza atď., mali sme 

tu možnosť získať auto, kde ste spomínali aj teraz vrúcne seniorov. Mohlo už byť tu. Žiaľ, aj 

kvôli vašim krokom sa toto auto nedostalo, ale môžem vás ubezpečiť, že som urobil všetko 

preto, že sme nastavili nové zrkadlo na tento projekt a pevne verím, že získame nanovo toto 

auto, ktoré bude slúžiť pre seniorov atď., čo sa týka v Krištáli, ste mali veci, ste pomáhali 

spomínate Ukrajincom a pod. alebo nejakým ľuďom v sociálnej núdzi. Ja som veľmi rád, že 

som prišiel a dal som pokyn na to, boli radi tí ľudia, že sa to konečne môže vyprázdniť, lebo to 

tam bolo nakopené už sa pomaly nedali otvoriť ani dvere, čiže boli tam síce tie veci, ako vravíte, 

že ste pomáhali, ale nikto ich nerozdával, pretože váš pokyn bol, že to tam treba ešte nechať, 

takže asi toľko k tomu a, čo sa týka kultúrneho domu, ak máme hovoriť o tom, že kultúrny dom 

sa spravil, všetci dobre vieme, že kultúrny dom bol projekt ešte bývalého vedenia a, čo sa týka 

v Slanej Lehote, škoda, že odišla pani poslankyňa Turoňová, v Slanej Lehote sa prerábal 

kultúrny dom, ale je v tak havarijnom stave momentálne, že ho nemôžu využívať ani na 

Silvestra, čiže ak to niekto robil, tak zase sa to unáhlilo, neskontrolovalo a jednoducho je 

znefunkčnený, takže toľko k týmto témam. Nechcem to nejako riešiť do hĺbky. Ďalšia vec, 

možno by som mohol spomenúť aspoň toľko, povedali ste, že keď som bol 3 dni pred 

ustanovujúcim zastupiteľstvom vo vašej kancelárii vtedajšej, že chcete férovo odovzdať úrad, 

že nechcete, aby sa stalo to, čo mne, čo sa stalo vám pred štyrmi rokmi, že ste mať údajne 

vymazané počítače, môžem vás ubezpečiť, môžete odkázať svojmu IT-čkárovi, ktorý sem 

chodil, že zablokoval a znefunkčnil počítač v kancelárii primátora dobre. Môžete mu odkázať, 

že je šikovný, ale chvalabohu mám aj ja šikovného človeka, ktorý prišiel, podarilo sa mu 

odblokovať tento počítač, následne zistiť, že bol niekoľkokrát napadnutý a vymazaný, nejaké 

veci, sme vedeli stiahnuť, ktoré mali byť v rámci mesta, ktoré boli v rámci mesta tam uložené, 

niektoré nie, takže mu môžete poďakovať za jeho prácu. Urobil si ju z polovice dobre, v druhej 

polovici to poriešil tento môj človek, takže zase zbytočná vec, lebo myslím si že, keď ste chceli 

férovo odovzdať úrad a hlavne ste spomínali vy ten počítač, že takáto vec sa nestane, stala sa. 

Myslím si, že tu ani nebudeme sa naťahovať za slovíčka, že sa to nestalo, pretože tam sú presné 

údaje, kedy sa to dialo, takže toľko k tomu a poviem asi toľko ešte, keďže ste tu minule nebola, 

predpokladám, že vaše mestské zastupiteľstvá, vaše výstupy, budú v podobnej podobe ako 

dnes, ja očakávam, že naopak, ako bývalá primátorka, ktorá tu bola 4 roky, teraz ste ešte, teda 
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predpokladám, že ešte dočasná ste poslankyňa národnej rady, ale možnože vám to vyjde aj v 

ďalších voľbách. Zatiaľ to berme tak, že ste dočasná poslankyňa národnej rady, takže verím, že 

budete nápomocná, ako ste povedali aj pre samosprávu, tzn. pre mesto, ako také, kedykoľvek 

máte dvere otvorené, ak máme niečo spoločne tvoriť, budem len rád, ale bol by som rád, aby 

ste tieto vaše nejaké osobné, pracovné nezhody, ktoré sa vám udiali v poslednom období 

neprenášali na mestské zastupiteľstvo a neriešili si tu nejaké tieto pracovné neúspechy, ktoré sa 

vám dejú posledne, pretože ak máme niečo tvoriť, tak si sadneme za 1 stôl. Ako som povedal, 

máte skúsenosti, ja som začínajúci primátor. Ja si priznávam, môžem urobiť chyby, z chýb sa 

treba poučiť, takže budem veľmi rád, keď budete aj vy nápomocná aj v tejto pozícii, ale 

vyslovene tieto veci nebudem akceptovať na zastupiteľstvách veci osobného charakteru, kde 

možno nie je niekto zmierený s tým, že veci dopadli, ako dopadli. Ja som veľmi rád, že mi dali 

občania tohto mesta a prímestských častí možnosť pracovať. Ukázali, že vás ako primátorku už 

nechcú v Poltári, to nie je moja chyba, je to výsledok vašej práce. To, že vás chcú za poslankyňu, 

vám ukázala menšina. Väčšina, tak isto to nechcela a to, že ste v Národnej rade to ukáže čas, 

dokedy tam budete, čiže toto by som bol veľmi rád, že tie skúsenosti budem rád, keď 

zúžitkujeme spoločne a, čo sa týka tých neúspechov, jednoducho sa stali, ale bol by som rád, 

kebyže sa neprenášajú na mestské zastupiteľstvo. Ďakujem pekne. Nech sa páči, faktická. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne pán primátor, no tak začnime 

pekne od začiatku, čo sa týka Národnej rady Slovenskej republiky, to, že nemáte absolútne 

žiadne skúsenosti, ste už ukázali vtedy, keď ste tu povedali, že padla vláda, pani poslankyňa 

bude mať už asi viacej času zúčastňovať sa mestských zastupiteľstiev. Viete, pán primátor v 

Slovenskej republike je moc výkonodarná, súdna a zákonodarná. Výkonná, zákonodarná, 

súdna, keď sa vysloví nedôvera vláde Slovenskej republiky, to je moc výkonná, zákonodarná 

tým nepadá. To, že nemáte absolútne žiadne vedomosti, ako funguje národná rada, ako fungujú 

poslanci, vy môžete mať svoj subjektívny názor a hodnotiť moju prácu pokojne ako poslanci, 

ja vám to neberiem, ale ukazujete tým len to, že nemáte vedomosti, pretože ja som vám sama 

povedala, že na základe napr. jednaní, mňa osobne s predstaviteľmi samospráv, dostali 

samosprávy viacej finančných prostriedkov a ja vám hovorím iba o tom, čo sa týka priamo 

samospráv, čiže neviete a rozprávate. Ja sa budem snažiť odosobniť, nehovoriť emotívne ako 

vy, pretože to vôbec nie je potrebné. Poprosím vás, pán primátor, ja nehodnotím, kto koľko 

dostal hlasov, ani či a ako bol zvolený za poslanca. To nám ukázali občania, skončila som na 

štvrtom mieste, nehovorte tu o menšine. Takže toľko k tomu, poďme k tomu Krištáľu. Hovorili 

ste, že tam boli veci, no samozrejme, že boli, pretože tie veci som tam pravidelne prinášala. 

Jedným z projektov, ktorý vznikol v Poltári za môjho pôsobenia, bol sociálny šatník. Pani zo 

sociálneho šatníka, chodila tam vlastne do priestorov Krištáľu a tie veci si brala preto, aby mohli 

ľudia prichádzať do sociálneho šatníka a brať si stade obuv, ošatenie, veci pre deti, kočíky, to, 

čo budú potrebovať. To je základ toho, o čom som hovorila, povedali ste a to som vám veľmi 

vďačná, že tam bolo veľa vecí. Ja verím tomu, že vy rovnakým spôsobom budete poltárčanom 

pomáhať, že naďalej budete zabezpečovať potravinovú pomoc, ktorú vlastne mesto na základe 

mojich dobrých vzťahov s potravinovou bankou stále zabezpečuje. No poďme k hodnoteniu 

projektov. Pán primátor, vy vyhodnotíte, ale ešte ste neurobili vôbec nič. Vy nemáte za sebou 

žiadny projekt, nič, poďme k inkluzívnemu ihrisku, inkluzívne ihrisko je projekt pre deti, ktoré 

sú hendikepované, aj pre zdravé deti. My dobre vieme, aký bol problém s kúpaliskom, pretože 

tam sme mali nedostatok atrakcií pre deti. Ak chceme priviesť na kúpalisko deti, ktoré sú ťažko 

zdravotne postihnuté spolu s ich rodičmi, ak chceme ľudí združovať a chceme, aby sa deti spolu 

hrali, toto inkluzívne ihrisko je spôsob, kam tie deti môžu ísť, pretože atrakcií na mestskom 

kúpalisku je nedostatok. Za môjho pôsobenia sa to kúpalisko dalo tak dokopy, aby bolo užívania 

schopné. Čiže to, že je tam dnes inkluzívne ihrisko znamená, že mesto Poltár získalo nejakých 

50.000 EUR na to, aby sa to tam mohlo využívať. Inkluzívne ihrisko je vec, ktorá má slúžiť 
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deťom. Som presvedčená, že tie deti to inkluzívne ihrisko aj využívať budú. Chcem vám dať 

pán primátor napriek tomu, že vy hodnotíte mňa ako osobu a nehodnotíte činnosť, jednu radu, 

viac pracujte a menej rozprávajte, pretože vy hodnotíte činnosť štyroch rokov. Ja som o tom, 

moju, ja som o tom presvedčená, že ľudia v tomto meste vidia moju prácu počas štyroch rokov, 

vidia zrealizované projekty a o to, koľko projektov som získala, akým spôsobom boli 

zrealizované o tom rozhodujú ľudia, či sa im to páči alebo nie. Jedným z najväčších a najťažších 

projektov pre mňa bol kultúrny dom. Je pravda a ja som to nikdy netajila, že je to projekt 

predchádzajúceho vedenia. Ja budem rada, keď aj vy poviete, že pokračujete v projektoch 

predchádzajúceho vedenia, pretože vo vašom rozpočte nie je ani 1 nový projekt. Sú tam všetky 

projekty, ktoré ostali z predchádzajúceho volebného obdobia. Tie ste tam zaradili a 

predpokladám, že keď sú tam, v nich aj plánujete pokračovať, takže toľko. Samozrejme, pán 

primátor, keď budete niečo potrebovať, nech sa páči, môžete sa na mňa obrátiť ako na 

poslankyňu Národnej rady Slovenskej republiky, ja vám veľmi rada pomôžem. Ale vaše 

hodnotenia mojej činnosti na zasadnutí mestského zastupiteľstva sú neadekvátne a ja vám dnes 

odpovedám hlavne preto, vy nemôžte interpelovať poslanca, ale to vy ani neviete, hlavne preto, 

že som sa, ale vy sa ma pýtate, ja vám odpovedať nemusím ako poslankyňa, vy mne áno, to je 

ten rozdiel medzi nami dvomi. Ja vám to vysvetľujem a poprosím vás, pán primátor, voľte 

slová, sústreďte sa na vašu prácu, máte jej veľa, máte toho dosť a ak to vy nezvládate, 

nevyhovárajte sa na iných, vy pracujte, starajte sa o to, aby toto mesto prekvitalo, aby som nie 

ja musela predkladať všeobecne záväzné nariadenia, aby ste pripravili tak rozpočet, že občania 

tohto mesta budú hrdí, aký rozpočet majú a ako im pomáhate. Zatiaľ ste si zvýšili plat, zatiaľ 

ste zvýšili dane a zatiaľ nič pozitívne za vami nie je vidieť, takže toľko z mojej strany. 

Pán primátor: Ja som vás o odpoveď nežiadal. Ja som hovoril... Ja... Prosím? 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Že rada som vám odpovedala. 

Pán primátor: Dobre, čo sa týka tých projektov, znovu opakujem, tvorila sa tu kvantita, nie 

kvalita. Tie projekty, ktoré sú začaté, tak plátame. Dokonca aj tie, čo sú pred spadnutím, tak 

musia sa meniť, musia sa riešiť, pretože boli vyhotovované pod tlakom. Vy mi prosím vás 

nehovorte ako mám čo robiť, naopak, ja by som vám chcel povedať, že ja by som sa hanbil 

prísť na mestský úrad medzi zamestnancov, ktorých ste doslova tyranizovali psychicky 4 roky. 

Tí, čo tu ostali 4 roky, to nehovorím ja a modlil by som sa na vašom mieste, aby sa tí ľudia 

nezomkli a nepodali na vás trestné oznámenie, pretože toto je fakt, to nie je moje nejaké 

vyhodnotenie vášho stavu, vášho konania, ale vyhodnotenie pohľadu ľudí, čiže by som vás 

poprosil, že vy voľte naopak slová. Ja som veľmi rád, že teraz, keď prídu zamestnanci alebo 

prídu občania, tak sa cítia v kancelárii primátora komfortne. Čiže to je 1 vec, takže 

nerozprávajme o tom, že kto ako by mal konať. Ja urobím všetko pre to, aby som konal v 

prospech ľudí a verím tomu, že to vysvedčenie o 4 roky bude zodpovedať tomu môjmu 

správaniu. Naopak sa ukázalo, že to vaše správanie a konanie ukázalo, že ľuďom sa jednoducho 

nepáčilo. To, čo ste urobili dobre, ja som sa vám za to poďakoval verejne, čiže ja som 

nedehonestoval vašu prácu všeobecne, ja hovorím o vašom prístupe, ktorý vás dostal tam, kde 

ste momentálne teraz, čo sa týka vlády, ja sa nebudem k tomu vyjadrovať, lebo v histórii ste v 

najhoršej politickej strane akú Slovensko malo a to je štatistika, to nie je môj názor. Čo sa týka 

kúpaliska, hovoríte, že budujete, veľmi pekná myšlienka, je to inkluzívne ihrisko, prejdite sa 

okolo neho môžete sa tam člnkovať. Je na takom mieste postavené, že teraz máme trápenie s 

tým, čo s tou vodou tam, teraz je to momentálne zamrznuté, dalo by sa tam korčuľovať, ale v 

lete alebo v jarnom, v jesennom období tam je proste voda naváľaná, čo ste boli údajne aj 

upozorňovaná, ale keďže vás tlačil čas, tak bolo lepšie urobiť to niekde, ako nikde, aj keď ja si 

myslím, že nešťastné riešenie. Čo sa týka kúpaliska a nejakých doplnkových služieb, je tam 
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wellness, ktoré malo byť spustené už značnú dobu, je nefunkčné, čiže ja by som sa zaoberal 

skôr tými vecami, ktoré mali fungovať, ale nefungujú. A, čo sa týka nejakej sociálnej pomoci. 

Áno, ja netvrdím, že ste ju nerobili, ja hovorím, že bola málo využívaná na to, že sa niečo tam 

prinieslo a ak ste sledovali moju doterajšiu činnosť, tak vždy som pomáhal sociálne slabším, či 

oblečením, či nejakou obuvou, či pre deti čokoľvek, hračky, takže v tomto, keď minimálne 

budem pokračovať v takom merítku, tak si myslím, že budem nápomocný, takže toto je tiež 

záležitosť, ktorá nie je od toho, že teraz som primátor a že by som mal nejaké iné vymoženosti. 

Ja som vždy hľadal možnosti aj pre týchto ľudí a hľadať ich budem aj naďalej a budem im 

pomáhať, takže z mojej strany toľko. Ďakujem. Pani poslankyňa Tóčíková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem ja som sa chcela opýtať, lebo odznelo také, 

že sú projekty, ktoré sú podané, ktoré teraz treba sanovať ešte. Ja sa chcem opýtať, ktoré sú to 

projekty, ktoré sú podané a nie sú kvalitné a treba ich sanovať. 

Pán primátor: To by sa ťa prosil, kebyže prídeš osobne a prejedáme to aj z projektovými. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ale aspoň približne.  

Pán primátor: Ani približne nebudem špecifikovať, lebo zbytočne sa budeme krútiť okolo 

toho. Čo nebude vyrozumené od kompetentných.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ja si myslím, že keď už povieš A), že treba povedať 

aj B). 

Pán primátor: Napr. spomenul som inkluzívne ihrisko, je s tým veľký problém. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Celý Poltár je, celé sídlisko je podmočené a je na 

mokradi postavené. To všetci vieme, že to je problém, čo sa týka spodnej vody na celom 

sídlisku, nie len pri tomto. Ja sa pýtam aj na tie projekty, ktoré sú podané už a teraz čakáme na 

vyhodnotenie, a ktoré tie nie sú kvalitné. 

Pán primátor: Teraz som spomínal, aj to inkluzívne ihrisko, ktoré je vlastne na spadnutie, 

ktoré už malo sa, chvalabohu sa podarilo cez ministerstvo poriešiť, vyriešiť, že sme spravili tak 

trošku odklad, je to všetko v rámci zákona, nikto nám v tom nepomáhal, využil som možnosti, 

ktoré mám ja, takže toto sme vyriešili, ale sú ďalšie projekty, ktoré jednoducho treba plátať. 

Vravím, nie je problém, treba prísť, sadnúť si na to a môžeme o tom debatovať a budeš 

informovaná bližšie, ale jednoducho sú.  

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Podľa mňa, ako primátor by si to mal vysypať aspoň 

menovite. Dobre, nechajme to tak. Potom sa chcem sa vrátiť ešte v minulej diskusii, že sám 

vieš, že som tu bojovala a sám si povedal, že brániť tri osoby, je dosť veľké úsilie, a to je pani 

Brisudovú, tuto Vlastičku a mňa, a preto ma teraz to tak trošku nadchlo, keď si povedal, že ty 

chceš hrať čistú hru za čistým stolom, tak nemal si prísť na tú diskusiu s tým, že prvé nakydáš 

na primátorku bývalú a na Vlastu. Mal si sa nad to povzniesť, mal si povedať je v stave ako je, 

mal si poďakovať, za čo si poďakoval, primátorka nechala projekty, ktoré nám sú aktívne, ktoré 

sa môžu uskutočňovať a to ostatné ako si na nich nakydal, no pre mňa to bolo nakydanie, 

neviem použiť iný výraz, ja sa ospravedlňujem, tak to si si mohol nechať pre seba, tak sa robí 

čistý stôl a čistá hra a to je to „Spolu, nie proti sebe“, to je prvá vec a druhá to som ti 

niekoľkokrát mimo zastupiteľstve aj povedala, že toto nie je „Spolu, nie proti sebe“, to sa týka 

aj tých komisií. K tým sa vracať teraz nejdem, takže nehovorme si tu, že ideme hrať čistú hru 
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za čistým stolom, keď na minulom zastupiteľstve, keď tu neboli, tak si na ne nakydal. Ešte sa 

vrátim k tomu kultúrnemu domu, škoda, že tu nie je Hanka, na Slanej Lehote. Podľa mňa 

rekonštrukcia bola urobená, vymenili sa tam okná, robila sa fasáda, také podľa mňa nikto 

nepredpokladal, že sa tam urobí, že je tam problém s kanalizačnou prípojkou. Ja neverím tomu, 

že tí chlapi by to nejakým spôsobom tú kanalizačnú prípojku, nehovorím to 100%, že by ju 

poškodili, je normálne, že pôda sadá, sú to staré rúry, môže sa, to isté bolo Materskej škôlke - 

Sklárska, keď sme vtedy 4 roky dozadu a hneď to bolo po hneď prvý mesiac po volebnom 

období sa mi zdá po voľbách, sa prepadla kanalizačná prípojka na dvore a musela sa robiť nová 

kanalizačná prípojka v sklárskej škôlke, čiže teraz nemáme všetko na to, že keď je Kultúrny 

dom na Slanej Lehote nefunkčný, je to z toho dôvodu, že tam bola urobená rekonštrukcia. Ešte 

raz sa k tomu vrátim, takto sa nerobí čistý stôl a nie je to „Spolu, nie proti sebe“. Čiže, keď si s 

týmto sloganom išiel do tej kampani, prosím ťa, riaď sa s ním a už prestaňme takéto niečo, stále 

tu vyťahovať na to, že všetko je zlé. Zlé je to, aké primátorka doniesla sem projekty, všetky 

treba sanovať, ak ich treba sanovať z toho dôvodu, že nevyhovujú rozpočty z dôvodu navýšenia 

stavebných materiálov, za toto nemôže nikto. Ale nehovorme tu zbytočne to, aby sme boli 

populárni. Ďakujem veľmi pekne. 

Pán primátor: Ďakujem aj ja, ja ťa poprosím zase hovoriť tak, ako som hovoril. Ja som na 

nikoho nekydal. Ja som to teraz povedal pani Kojnokovej. Myslím si, že porozumela tomu, že 

sme si to vysvetlili, reagoval som na danú situáciu, kde bol podnet na to, že je nefunkčná škôlka. 

To je vydebatované, čo sa týka pani poslankyni Brisudovej, reagoval som na jej podnet na 

internete, kde písala o mne bezo mňa, čiže zase som nerozprával niečo mimo a čo sa týka 

havarijného stavu. Ja som dostal tento výpis od zamestnancov mesta, že v takomto havarijnom 

stave sa nachádzame, čiže zase som si to nevycucal z prsta, ale čerpal som z toho, čo je a dali 

mi to ľudia, ktorí zastrešujú túto činnosť, čiže prosím ťa ten slogan „Spolu, nie je proti sebe“, 

ja budem veľmi rád, keď budeš ho aj ty dodržiavať, nevnucuj mi zase niečo, na čo ja nemám 

dosah. Ja môžem odporúčať ako primátor. Ja som za to, aby som veci spájal, ale nenúť ma k 

tomu, aby som ja od niekoho niečo vyžadoval a niekomu niečo prikazoval, takže toto ťa zase 

ja poprosím, aby si ty zbytočne nechcela prehnane vyzerať za tú sväticu pred občanmi, lebo 

vieme, že svätý nie je nikto tu medzi nami, ani ja, takže neváľaj na mňa nejaké invektíva, že ja 

kydám na niekoho, ja si stojím za tým presne, čo som povedal minule, ja som nepovedal teraz, 

ani o nič menej ani o nič viac, takže toto ťa poprosím, váž slová ty. Ďakujem ti. Faktickú má 

pani poslankyňa Berkyová, resp. pani Kojoková.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Prepáčte, ja som to zle. 

Pán primátor: Dobre, takže pani poslankyňa Berkyová. 

Pani poslankyňa Bc. Beata Berkyová: Ja by som len tak v krátkosti chcela povedať, že ja sa 

naozaj tu cítim ako v ringu alebo akože kto z koho, na jednej strane hovoríte, že „Spolu, nie 

proti sebe“ a ja si tu naozaj pripadám, že len hádzať špinu a proste spraviť z niekoho 

neschopného, toto naozaj nie je našou úlohou. My sme tu boli volení za to, aby sa tu niečo 

riešilo a vyriešilo a mohli by sme hovoriť o minulosti x-krát, hej, pretože ja mám čo povedať, 

aj čo sa týka projektov, lebo sa tu chrlili projekty, hej, lebo každé oddelenie malo povinnosť 

spraviť nejaký projekt, čiže zamestnanci boli nútení do projektov, tvoriť projekty, aj keď sme 

nie projektantky. Mám, čo povedať aj ku Krištáľu, kde bolo strašne veľa vecí od poslankyne z 

Národnej rady, hej a bolo to napr. priamo, že sa majú dávať cez komunitné centrá, my sme mali 

ako pracovníčky zákaz, doslovný zákaz, chodiť k tým veciam, hej? Zriadil sa sociálny šatník, 

čo bol náš nápad, nápad komunitného centra, vždy sa tu riešilo to, že sa niekto chváli cudzou 

robotou, hej, ale, keď sme mali svoj názor, boli sme spôsobované, takže ja mám o čom hovoriť, 
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ale nebudem sa vracať do minulosti a poďme už konečne niečo robiť pre ľudí a pre týchto 

občanov mesta, lebo na to sme tu a nie robiť z niekoho neschopného, aj ja sa učím. Každý z nás 

sa učí, nikto tu neprišiel prvý rok, čo sa stali poslankyňou alebo poslancom, že padli z neba 

učení, každý sa učil, každý mal tie začiatky, hej? Takže, poďme naozaj „Spolu, nie proti sebe“. 

A to, že som bola spôsobovaná, o čom, budeme tu do rána? Či ja, či moja rodina, či moji 

príbuzní, či moji kamaráti, vždy boli spôsobovaní a tu ten psychický teror bol, proste bol. 

Ďakujem za slovo. 

Pán primátor: Ďakujem pekne za ozrejmenie situácie. Nech sa páči, pani poslankyňa 

Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ďakujem pekne za slovo, takže ja sa vrátim k 

niektorým veciam, ktoré tu boli pomenované, nerozumiem pani poslankyňa, o akom 

psychickom terore hovorí, pretože mohli by sme naozaj ísť do minulosti a pomenovať niektoré 

veci, ktoré neboli z pracovného hľadiska plnené, čo sa týka samotného sociálneho šatníka, čiže 

sociálny šatník, ktorý ste vy mali tam v komunitnom centre, kde ste rozdávali veci, ten bol 

úplne v poriadku. Vy ste si sami oslovovali, mali ste svoju vlastnú stránku, nie cez mesto, 

oslovovali ste si ľudí, ktorí vám veci donášali. Viem, že donášal vám aj pán Sitor, aj pán Kurák 

a tie ste distribuovali, tento sociálny šatník, ktorý bol týmto spôsobom zriadený, myslím si, že 

by ste nedokázali vy tam doniesť toľko vecí, ako je tam teraz a otvoriť ho...  

Pani poslankyňa Bc. Beata Berkyová: A pani poslankyňa Kozelová to dala v rámci aj toho, 

že to má byť umiestnené aj v komunitnom centre, o všetkom viem.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová:... a otvoriť ho takým spôsobom, že tam môžu 

chodiť všetci ľudia, tzn. nebolo to obmedzené iba na komunitné centrum, bolo to otvorené pre 

všetkých občanov, tzn. a teraz to taktiež funguje, že tie veci, ktoré sú v komunitnom šatníku, si 

môže zobrať absolútne každý a teda neviem. 

Pani poslankyňa Bc. Beata Berkyová: My sme nerobili pre nejaké komunity, my sme robili 

pre všetkých občanov. 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: Ale asi mi dáte za pravdu, že možno menej ľudí 

z Poltára príde do komunitného centra ako príde do sociálneho šatníka. Dobre, bol tu ešte 

spomenutý wellness, wellness ako projekt nefunguje z jednoduchého dôvodu, nie preto, že by 

nebol ukončený, pretože je problém s prevádzkovaním, pretože je potrebné hovoriť s orgánom, 

ktorý poskytol tieto finančné prostriedky. V tomto prípade je to MIRRI, akým spôsobom je to 

potrebné prevádzkovať. My sme to vlastne robili, komunikovali sme o tom s MIRRI ostatné je 

potrebné povedať, keď sa tu tak prepierali trestné oznámenia, že trestné oznámenia a kontroly 

boli v absolútne vysokom meradle posielané na mesto v predchádzajúcom volebnom období a 

v predchádzajúcom roku, čiže tak isto bol tomu podrobený aj wellness. Problém je teda v tom, 

akým spôsobom a to bude aj váš problém, akým spôsobom budete wellness prevádzkovať, 

pretože je tam potrebná viazaná živnosť a je tam potrebné, aby povedzme podnikateľská 

činnosť, hej, ktorú mesto nemá. Teraz je otázne, či wellness môžu prevádzkovať technické 

služby alebo to môže robiť mesto. Tieto rozhodnutia boli konzultované s nadriadeným orgánom 

a on to konzultoval s ďalšími orgánmi, čiže aj toto si je potrebné preštudovať alebo preveriť 

dovtedy, kým dáme nejaké stanovisko, čo sa týka wellnessu, vrátim sa ešte k tomu 

inkluzívnemu ihrisku. Poviem vám tak, pán primátor, viete, ja som a to je možnože aj moja 

výhoda, že som, že pracujem 30 rokov v samospráve a prežila som tu nejedného primátora. 

Mala som možnosť pracovať s tými primátormi a mala som možnosť vidieť, ako pracujú. 



45 
 

Mojou základnou takou vlastnosťou je učiť sa od múdrejších od seba a ponúkla som taký 

projekt bývalému primátorovi Koršovi, projekt, takú vlastne iba myšlienku, že sa opýtame detí, 

čo by v Poltári chceli. A bol to tak veľký človek, že na základe toho, čo deti nakreslili a 

namaľovali si vybrali alebo na prvom mieste skončilo kúpalisko. Tento človek to kúpalisko ako 

primátor urobil, splnil tie požiadavky tých detí, a to kúpalisko tam bolo, keď sme rozmýšľali o 

tom, ako pokračovať v tomto projekte, či teda urobiť ten päťdesiatmetrový bazén, alebo akým 

spôsobom zatraktívniť toto kúpalisko, rozmýšľala som a radila som sa opäť s ľuďmi, ktorí 

kúpaliská robia. Samozrejme, že po tom, ako sa pozreli na kúpalisko, je evidentné, že tam 

chýbajú atrakcie pre deti, aby to bolo ešte zaujímavejšie, pretože naše kúpalisko sa nikdy 

nemôže rovnať iným kúpaliskám, pretože jednoducho mesto toľko finančných prostriedkov 

nemá. Treba povedať, že keď sa samotné kúpalisko stavalo, tak táto pôda je podmáčaná, ale nie 

len na Zelenom. Poltár má vysoké spodné vody. Neviem, či to viete, možno nie, týka sa to 

cintorína, týka sa to kdekoľvek sídliska, jednoducho sú vysoké spodné vody, a preto takýto 

projekt by sa nemal robiť vtedy, keď tie vysoké spodné vody ešte sú vyššie, hej, malo by sa to 

robiť v lete, keď je povedzme suchšie a toto sa týka aj toho inkluzívneho ihriska. To ihrisko, 

ešte raz, má slúžiť deťom a našou úlohou je, nie rozmýšľať o tom, ako ten projekt nedokončiť, 

ale ako ho dokončiť. Ja vám rozumiem, že je to ťažké a možnože, tak ako mne onoho času 

povedal Ján Koršo, keď som sa ho spytovala, čo robí v noci. Tak on mi povedal, stojím pri okne 

a pozerám vonku, čo by sa ešte v Poltári dalo urobiť. Ja som to vtedy nevedela pochopiť, pretože 

som tu robila samostatne odbornú referentku a potom som urobila to isté. Celé noci som 

väčšinou stála pri okne alebo rozmýšľala, čo by sa ešte v Poltári dalo urobiť a verte mi, že 

neprejde veľa času, ak vám bude ten Poltár naozaj ležať na srdci, budete to tak robiť. Vy si 

možno zoberiete, lebo musíte jednoducho pokračovať v niečom, čo je začaté, budete si vyberať, 

v čom. Ja som pokračovala v projektoch Jána Korša, lebo si myslím, že to bol dobrý primátor 

a že sa to oplatí robiť. A nikdy ste ma nepočuli povedať, aby som podceňovala niečiu prácu. Ja 

to jednoducho nerobím a verte mi, že o 4 roky, keď budete aj vy bilancovať, tak možno vám 

bude mnoho ľudí vytýkať, že niečo bolo dobré a niečo dobré nebolo, ale som veľmi nerada, 

keď mne niekto hovorí, že som urobila málo pre mesto, pretože ja som vstávala s mestom a 

líhala som s mestom a dnes, keď sa na mňa občania mesta obrátia s akýmkoľvek problémom, 

či to budú škôlky, či to bude to, že majú málo peňazí a nedokážu si zaplatiť zvýšené poplatky 

za dane, tak sa budem snažiť hľadať riešenie a vy ste mi nechali tento priestor, priestor 

mestského zastupiteľstva. Nemôžte sa preto diviť, že ja tento priestor dnes takýmto spôsobom 

využívam, pretože to, čo mohlo odznieť na nejakej komisii, odznie jednoducho tu, veď ten 

priestor pre poslancov vyjadriť sa, je tu. A toto je priestor presne pre tých 13 poslancov, ktorí 

môžu povedať, čo ich trápi. To, že sa niekto rozhodne, že hovoriť nebude, to je v poriadku. Ja 

som sa rozhodla, že proste tie problémy občanov mesta, keď som sa dala na tú cestu pôsobiť 

ďalej v komunálnej politike, riešiť budem. Môžete s tým nesúhlasiť, ale viete, pán primátor, ja 

vás o ten súhlas neprosím, súhlaste, nesúhlaste, vy budete robiť to, čo si myslíte, že je pre Poltár 

najlepšie a ja tiež si budem svoju úlohu plniť podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. 

Ešte 1 vec k tomu vymazanému počítaču. Pán primátor, v mojom počítači, ja vám poviem, čo 

bolo, ja som si tam písala vlastné príhovory, pretože nikdy som si žiadny neodkopírovala, boli 

tam veci, ktoré som ja napísala, ktoré jednoducho patrili mne. Ja neviem, prečo by som vám 

tieto veci mala nechávať. Vy podľa mňa nechcete opakovať moje myšlienky, budete si 

pripravovať vlastné programy, budete si pripravovať to, čo vy budete potrebovať, čiže mali ste 

voľný počítač na to, aby ste ho vy začali používať tak ako chcete, čo ste odo mňa chceli, aby 

som vám tam nechala? Čo ste chceli odo mňa pripraviť? Všetky veci, ktoré tam možno boli 

nakopírované, alebo ktoré boli toho súčasťou, si môžete vyhľadať na mestskom úrade. Majú ho 

jednotlivé oddelenia. Ja som si to možno uložila iba preto, aby sme nejaké veci mohli riešiť, 

takže tak. 
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Pán primátor: Dobre, začnem od toho počítača len v krátkosti to, že ste si tam vy písali osobné 

príhovory, ja si myslím, že by som ich nekopíroval v žiadnom prípade a mám svoju hlavu alebo 

sú tu ľudia, ktorí zastrešujú tieto veci. Ja hovorím o spôsobe, ako ste nechali ten počítač, v akom 

stave. Tu nejde o to, že ste vymazali celý počítač, nielen vaše príhovory, ale že ste aj zablokovali 

do takej podoby, že sa nedal ani spustiť, takže nehovorme o jablkách, keď sa bavíme o hruškách. 

Ďalšia vec, prosím vás neotáčajte moje nejaké slová, že ja vám vytýkam vašu prácu a pod. Ja 

hovorím o tom, že tu vládol psychický nátlak, psychický teror a to nie sú moje slová, sú to slová 

zamestnancov, vašich zamestnancov, ktorí desiatky odišli a desiatky ďalších nechceli prísť, 

kým ste tu boli vy, lebo teraz sa zrazu roztrhla lavína, že všetci by chceli, resp. veľa ľudí by 

chcelo pracovať na mestskom úrade, aj sa vracať, čiže to nie je môj nejaký následok toho, čo 

ste vy robili, ale dôsledok toho naopak, čo by ste robili, resp. nerobili. Čo sa týka toho 

inkluzívneho ihriska a podobných záležitostí. Ja som nepovedal, že je to zlá myšlienka. Ja 

hovorím, že to bolo zase ukuté na kolene, že dajme to niekde, len aby to bolo. Ja hovorím, že o 

spodných vodách hovoríte, mali ste dokonca aj nejaké rady, aby to bolo inde, pretože toto sa 

bude diať, tiež nebudem to rozprávať, keď tu nie je tretia osoba, že prečo ste tak neurobili alebo 

na čie rady ste nepočúvali, čiže nehovorme o tom, že ja vám vyčítam, že ja vám hovorím to, že 

ja dehonestujem to, že vy ste tridsať rokov robili na úrade. Ja hovorím, ja som len človek, ktorý 

prišiel na pozíciu ako učeň. Neviem, čo vám je na tom smiešne, ale možnože je to vtipné, čo 

hovorím, ja hovorím vážne. Ja hovorím o tom, ja som šiel do tejto pozície úprimne, čiže urobím 

všetko preto, aby som uspokojil potreby občanov, tzn., že, keď príde človek, ako som povedal 

aj na ustanovujúcom zastupiteľstve, človek v montérkach aj v kravate, tak ho prijmem a 

nebudem tu o siedmej večer do polnoci, lebo vtedy občania za vami neprídu a to, že neviem, či 

chodia za vami domov alebo kde, ale primátor buď je na mestskom úrade alebo sa pohybuje 

medzi občanmi. To, že vy ste trávili väčšinu času inde, nepomáhalo občanom pri bežných 

problémoch, pretože tí občania, ktorí tu boli za 3 týždne, znovu opakujem, sa za 4 roky sem 

nedokázali dostať, čiže nechcem už ďalej okolo toho hovoriť, lebo točíme sa v tom máme ísť v 

slogane „Spolu, nie proti sebe“, ja hovorím, touto diskusiou ja už ani nebudem vchádzať alebo 

zachádzať do ďalších zastupiteľstiev. Toto som vám chcel povedať, že jednoducho chvalabohu, 

ten psychický teror, ktorý bol pod vašou záštitou, pod mojou sa diať nebude a urobím všetko 

preto, aby sa tu ľudia cítili dobre, aby chodili do roboty spokojní a aby tu bola pozitívna 

atmosféra, ktorú za vášho pôsobenia nemali. To, že ste vy rozmýšľali von oknom na nejakých 

projektoch, to je síce pekné, ale ľudia potrebujú vypočuť, ľudia potrebujú o bežných 

problémoch sa debatovať a nie pozerať sa na primátora, ktorí stojí za oknom a sníva o niečom. 

Takže ďakujem pekne a budúce zastupiteľstvo alebo do budúcich, už túto tému nebudem ani 

spomínať, pretože ľudia už nechcú počuť o tom, čo bolo, ale chcú vidieť výsledky, čiže budem 

pracovať na tom, aby boli za mnou výsledky a hlavne, aby som sa držal toho sloganu „Spolu, 

nie proti sebe“, tzn. spolupráca so všetkými bez rozdielu. Ďakujem pekne. Pani poslankyňa 

Tóčiková. 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková: Ďakujem, chcem iba reagovať, lebo poslankyňa 

povedala, že nemá chuť počúvať túto špinu ako tu po dakom idem. Na to, že poslankyňa 

Brisudová upozorní na dodržiavanie zákona pri rozpočte to neznamená, že ... 

Pani poslankyňa Bc. Beata Berkyová: Ja som hovorila o ... 

Pani poslankyňa Bc. Martina Tóčiková:... rozprávam ja, ďakujem. To nie je o tom, že sa tu 

chce niekto, takže prosím vás dobre, keď dohovorím, tak sa potom na mňa prihláste. Ďakujem 

pekne, také pravidlá tu máme. No, takže to, keď poslankyňa Brisudová upozorní na to, že sa 

má dodržiavať zákon, aby to bolo všetko korektné, to nie je hádzanie špiny a doťahovanie sa. 

Nikto tu nebojuje proti niekomu, chcela som ešte povedať, že vrátim sa k tomu, nedá mi, aj tak, 
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ak nevieš, o čom rozprávam, čo sa týka toho čistého stola, tak si pozri iba začiatok tej diskusie 

z minulého zastupiteľstva a keď už napr. chceš naozaj čistú hru, tak za poslednú minútu a pol 

ako si rozprával ku koncu si minimálne päťkrát použil slovíčko psychický teror, keby si bol 

dobrý manažér a učíš sa manažér, tak poviem poslúchneš moje slová a nevraciaš sa k tomuto a 

nerozprávaš o nejakom psychickom terore. Takto to nesceľuje, ďakujem pekne. 

Pán primátor: Ďakujem, pani poslankyňa Kojnoková. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Tak ja by som to chcela trošku úplne z iného súdka, lebo 

fakt sa tu točíme dookola a mám pocit, že sa to, asi sa to nikdy nescelí. No, dúfajme a budem 

pevne veriť, že sa to nejako zmení, takže chcela by som sa iba opýtať, jednáte nejako s VÚC 

za tú cestu, ktorá ide na družstvo? Obrátili sa občania, lebo stavajú tam domy a tam nie je žiaden 

ten chodník, vedelo by sa to nejako spojazdniť v spolupráci mesto - VÚC alebo iba mesto? Od 

družstva hore. 

Pán primátor: Áno, tá žiadosť na tento chodník tu bola aj počas štvorročného obdobia, nič sa 

s tým nedialo. Ja pevne verím, že sa nám podarí. Bol som oslovený aj pani Kubaliakovou, že 

ten projekt je už niekoľko rokov a nedeje sa tak, čo sa týka VÚC, vedia o tom, že by sme chceli 

túto záležitosť riešiť, určite to nebudeme riešiť v tomto nadchádzajúcom roku, lebo budeme 

potrebovať riešiť iné veci, ktoré už máme nejakú víziu, nejaký program, ale pevne verím, že 

tak ako chodník na Zelené, resp. Zelené - Poltár, tak sa bude riešiť aj tento chodník. Čo sa týka 

VÚC, žiaľ, situácia je taká, že tam nevedia priniesť nejaké finančné prostriedky, skôr tie 

technické záležitosti. Ja si myslím, že tá konštelácia je teraz veľmi dobrá, čiže s obidvomi 

poslancami VÚC vychádzam veľmi dobre, na dobrej úrovni, čo je veľmi dobre. To je ako plus, 

ale čo sa týka toho finančného zaťaženia, s tým sa budeme musieť nejako vysporiadať, bude sa 

musieť urobiť nanovo nejaká kalkulácia, ale každopádne máme v úmysle to riešiť, ako som 

povedal, určite nie teraz, tento rok, ale ten ďalší rok. Uvidíme, aká bude situácia, takže nerád 

by som prebiehal, ale máme to. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Ďalej by som chcela, že minule som tu nebola, keď sa 

schvaľovali tie poplatky za tuhý komunálny odpad, či by sa neuvažovalo aj o tom, že by sa dala 

nejaká zľava invalidom, pretože tí niekedy majú nižšie dôchodky, ako je starobný dôchodok. 

Starobným dôchodcom sme túto úľavu dali, že či by nebolo porozmýšľať aj nad tým, že aj títo 

ľudia majú nízke dôchodky a trošku im pomôcť. 

Pán primátor: Takto, hneď odpoviem v podstate štatisticky, keď sme si to zobrali, nie je to 

také jednoduché, lebo je tam ochrana osobných údajov ohľadom zdravia, ale komunikujeme aj 

s úradom práce, čiže neriešili sme mená, riešili sme počty, v podstate ide o to, že tí resp. väčšina 

tých, ktorí dostanú úľavu ako dôchodcovia, hej, nad 65 rokov, tak spadajú aj do kategórie ZŤP, 

čiže tú zľavu budú mať tak či tak, nedá sa dupľovať, čiže tú zľavu budú mať a čo sa týka ZŤP 

ako takých pod 65 rokov, tak už to máme v pláne, že budúci rok, keďže tento rok bol naozaj 

taký urýchlený, že ten starý rozpočet sa musel nejakým spôsobom riešiť narýchlo, budúci rok 

určite tam budú aj ZŤP, čiže myslíme na to, bude tak, ako je teraz, dôchodcovia nad 65 plus 

ZŤP, ale ako som povedal tí dôchodcovia, väčšina z nich sú práve aj tí ZŤP, čiže tú zľavu budú 

mať.  

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Dobre a ešte na minulom zastupiteľstve si spomínal, ste 

spomínali pán primátor, tie kvetináče svietiace, že by sa dali ku cintorínu, no nie je to také 

jednoduché, lebo to bol projekt, tie kvetináče nie sú mestské, tie kvetináče sú Občianskeho 

združenia Opona a ten projekt bol zameraný len okolo pamätníka, čiže my sa s tými kvetináčmi, 
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ak sa im tam nepáčia, môžeme pohybovať na 4 m doprava 4 m doľava, ale vždy to musí byť na 

tom námestí a v tomto móde musíme vydržať 5 rokov a po piatich rokoch si môže Opona zobrať 

kvetináč na chrbát a odniesť si ho, kde chce, to teraz v úvodzovkách, ale 5 rokov sa musí tento 

projekt takto zachovať. 

Pán primátor: Áno, ja som si to prezisťoval v podstate, aby sme tam dodržali tú lehotu. Toto 

isté sa týka aj toho zdevastovaného tureckého mostu, že nevieme skôr urobiť tú nápravu, ktorá 

je potrebná, aby sme mu dali ten vzhľad, ktorý by mal mať aj z historického aj vizuálneho 

hľadiska a tiež je tam presne takáto potrebná doba, kedy projekt je ešte účinný a po tejto dobe 

môžeme riešiť aj to. Takže áno, máte pravdu, ja som zareagoval na to, že veľa ľudí sa sťažuje 

na to, že je tu zneuctenie toho pamätníka týchto padlých bojovníkov a tým pádom uvidíme, ako 

s tým vynaložíme, každopádne určite sa bude pracovať s tou myšlienkou, aby to neobkolesovalo 

ten pomník. To so všetkou úctou, či ste to robili vy, reagujem na podnet občanov. 

Pani poslankyňa Vlasta Kojnoková: Áno, pretože my sme to nerobili len ako svojvôľu, to 

bol projekt, my sme ho dali, mesto o tom rozhodlo, projektant to schválil a tým pádom sme to 

už robili tak ako sme robili.  

Pán primátor: Ďakujem, pani poslankyňa Brisudová.  

Pani poslankyňa Mgr. Martina Brisudová: No ja sa vrátim k tomu námestiu, ktoré spomínala 

pani poslankyňa Kojnoková a ku kvetináčom. Ja samozrejme vždy predtým, ako sa dal urobiť 

nejaký projekt, tak tento projekt sa konzultoval s architektom, čiže je možné, že niekomu sa 

niečo páči, alebo nepáči, ale je to konzultované vždy s architektom, čiže toto je vec, ako by som 

povedala, názoru každého človeka. Samozrejme som počúvala s údivom názor a názory pána 

primátora o tom kde, čo sa prevezie, odvezie, urobí, ale vedela som, že buď Krajský pamiatkový 

úrad, Ministerstvo kultúry alebo Ministerstvo obrany Slovenskej republiky vám dá informáciu 

o tom, že nie je možné vykonávať svojvôľu v rámci poskytovaných projektov nejakými inými 

inštitúciami. Čo sa týka toho návrhu, ktorý vlastne hovorila pani Kojnoková a jedná sa teda buď 

neviem, či to chcú iba ťažko zdravotne postihnutí alebo sú to poberatelia invalidných 

dôchodkov, pretože to môžu byť dve rozdielne kategórie občanov, súhlasím s tým, že je 

potrebné, aby aj týmto sa vyšlo adekvátne v ústrety, ale myslím si, že, ak ešte mestské 

zastupiteľstvo schváli všeobecne záväzné nariadenie, vieme to urobiť okamžite a nemusíme 

čakať na december budúceho roka, no a posledná vec k pánovi primátorovi. Pán primátor, vy 

hovoríte, že primátor má sedieť tu na úrade a pohybovať sa medzi občanmi, no, toto je taký náš 

diametrálny rozdiel, pretože mestský úrad je výkonná časť, tzn. je to výkon, vy ste volený a 

poslanci sú volení, našou úlohou je zabezpečovať rozvoj tohto mesta, vybavovať projekty, 

komunikovať s inštitúciami, jednoducho byť aj na cestách tak, aby ste ten rozvoj vedeli 

zabezpečiť, lebo na jednej strane áno, môžete byť psychológom na mestskom úrade, to je v 

poriadku, ale máte tu celý aparát, máte tu jednotlivé oddelenia, máte tu terénne sociálne 

pracovníčky, máte tu, ja neviem, ľudí, referentov. Na prvom mieste, človek, ak má nejaký 

problém, rieši sa to klasickou postupnosťou, tzn. referent, vedúci, je pravda, že tí ľudia nemusia 

byť vypočutí, nemusí sa im vyjsť v ústrety a ak sa domáhajú k primátorovi, v poriadku. Môžete 

robiť to, že idete chodiť po meste a že jednoducho budete prijímať iba občanov. Ja si však 

myslím, že toto je iba časť práce primátora mesta, druhá časť tejto práce je to, aby mesto 

jednoducho išlo vpred, aby sa rozvíjalo, aby ste získavajú mimorozpočtové zdroje, lebo 

presvedčíte sa o tom, už možno o pár mesiacov možno o pol roka, že tie vízie, ktoré ste vy mali 

sa vám nepodarí uskutočniť, pretože nebudete mať na to finančné možnosti. Dá sa to robiť aj 

tak, že budeme kúriť a svietiť. Áno, dá sa to robiť, ale ak pôjdete po tejto ceste, tak jednoducho 

naozaj budete iba v udržiavacom móde a nevznikne tu nič iné, takže môžete nesúhlasiť so mnou. 



49 
 

Ja vám v tomto prípade dávam naozaj dobrú radu, že je to istá možnosť, ako komunikovať s 

ľuďmi, ale myslím si, že je potrebné, aby primátor mesta komunikoval aj s ďalšími štátnymi 

orgánmi a aby získaval peniaze pre toto mesto tak, aby ľudia stadeto neodchádzali, aby sa tu 

cítili komfortnejšie. Ďakujem. 

11. Záver 

Pán primátor: Ďakujem má ešte niekto niečo do diskusie? Dobre, ja by som ešte na záver 

chcel povedať, že to, ako aj dnes prebiehala diskusia, aj z mojej strany, že som niektoré veci, 

ktoré ma ťažili z tých potrieb alebo z tých odoziev od občanov, ja to už ďalej nebudem riešiť 

na zastupiteľstvách, na budúcich, som za to, aby sme neriešili už ďalej minulosť. Povedali sme 

si o nej dosť, aby sme sa riadili prítomnosťou, pozerali do budúcnosti, takže v sobotu bude 

Silvester, blíži sa nám Nový rok, tak vám chcem všetkým popriať, aby ste ho prežili v zdraví a 

aby sme sa tu stretli v pozitívnejšej atmosfére ako dnes, takže ďakujem všetkým za dnešnú 

účasť na mestskom zastupiteľstve a prajem všetko dobré. 
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